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ACTA	  DE	  LA	  SESSIÓ	  DEL	  CLAUSTRE	  DE	  LA	  UNIVERSITAT	  DE	  VALÈNCIA	  DEL	  DIA	  18	  
DE	  DESEMBRE	  DE	  2013	  
	  
A	  la	  ciutat	  de	  València,	  a	  les	  10	  hores	  del	  dia	  18	  de	  desembre	  de	  2013,	  a	  l’Aula	  Magna	  de	  
la	  Facultat	  de	  Filosofia	   i	  Ciències	  de	   l’Educació,	   sota	   la	  presidència	  del	   rector	   i	   amb	   la	  
presència	  dels	  claustrals	  que	  es	  relacionen	  en	  l’annex	  I,	  es	  reuneix	  en	  sessió	  ordinària	  el	  
claustre	  de	  la	  Universitat	  de	  València	  per	  tractar	  l’ordre	  del	  dia	  següent:	  
Punt	  1.	  Constitució	  del	  claustre.	  
	  
Punt	  2.	  Elecció	  de	  membres	  de	  la	  mesa	  del	  claustre	  i	  constitució	  d’aquest	  òrgan.	  
	  
Punt	  3.	  Aprovació,	  si	  escau,	  de	  l’acta	  de	  la	  sessió	  de	  23	  de	  maig	  de	  2013.	  
	  
Punt	  4.	  Informe	  del	  rector.	  
	  
Punt	  5.	  Elecció	  de	  membres	  de	  diversos	  òrgans	  col·legiats:	  Consell	  de	  Govern,	  Comissió	  
d’Estatuts,	  Comissió	  de	  Professorat,	  Comissió	  d’Investigació,	  Comissió	  d’Avaluació	  de	  la	  
Qualitat	   dels	   Serveis	   Universitaris,	   Comissió	   de	   Política	   Lingüística	   i	   Comissió	   de	  
Reclamacions.	  
	  
Punt	  6.	  Informe	  de	  la	  Sindicatura	  de	  Greuges	  corresponent	  al	  curs	  acadèmic	  2012-‐2013.	  
	  
Punt	  7.	  Torn	  obert	  de	  paraules.	  
	  
	  
	  
Punt	  1.	  Constitució	  del	  claustre.	  
	  
El	  rector	  comunica	  que,	  celebrades	   les	  eleccions	  de	  renovació	  del	  claustre,	  aquest	  està	  
constituït	   per	   295	   claustrals	   electes	   més	   els	   tres	   membres	   nats	   (rector,	   secretària	  
general	  i	  gerent).	  Hi	  ha	  cinc	  vacants.	  El	  total	  de	  membres	  del	  claustre	  serà	  de	  298.	  
	  
Tenint	   en	   compte	   les	   vacants	   i	   les	   absències	   justificades	   per	   baixes	   temporals	   o	  
permisos	  oficials,	  de	  les	  quals	  es	  fa	  constància	  a	  l’inici	  de	  la	  sessió,	  la	  majoria	  absoluta	  és	  
de	  149	  claustrals.	  	  
	  
Amb	  aquestes	  dades,	  el	  claustre	  queda	  constituït.	  
	  
Pren	  la	  paraula	  la	  secretària	  general	  per	  nomenar	  interventors	  d’urna.	  
	  
Seran	  interventors	  d’urna	  les	  persones	  següents:	  	  
	  
-‐Per	  a	  les	  urnes	  del	  PDI:	  	  

- Jose	  Mª	  Nácher	  Escriche	  i	  Ricardo	  Olanda	  Rodríguez	  
- Jesús	  Olavarria	  Iglesias	  i	  Mª	  Elena	  Olmos	  Ortega	  
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-‐	  Per	  a	  l’urna	  del	  PAS:	  Jose	  Mª	  Pérez	  Gisbert	  i	  Manuel	  Ródenas	  López.	  
	  
-‐	   Per	   a	   l’urna	   del	   Personal	   investigador	   en	   formació:	   Ana	   Isabel	   Blanch	   García	   i	   Mª	  
Aránzazu	  Gandía.	  
	  
-‐	  Per	  a	  l’urna	  dels	  estudiants:	  Ana	  Climent	  Cascant	  i	  Esther	  Climent	  Climent.	  
	  
En	  aquest	  moment	  s’interromp	  el	  claustre	  per	  l’entrada	  en	  la	  sala	  d’un	  grup	  d’estudiants	  
de	  l’Assemblea	  Interuniversitària,	  que	  llegeixen	  a	  un	  manifest.	  
	  
Punt	  2.	  Elecció	  de	  membres	  de	  la	  mesa	  del	  claustre	  i	  constitució	  d’aquest	  òrgan.	  
	  
Finalitzat	  el	  termini	  de	  presentació	  de	  candidatures,	  la	  secretària	  general	  indica	  que	  s’hi	  
han	  presentat	  les	  candidatures	  següents:	  
	  
PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Titular	  
Iborra	  Juan,	  María.	  
Varea	  Muñoz,	  María	  Teresa.	  
-‐	  Suplent	  
García	  Ruiz,	  Carmen	  Yolanda.	  
Plaza	  Penadés,	  Javier.	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Titular	  
Besó	  Ros,	  Adrián.	  
-‐	  Suplent	  
Gimeno	  Monrós,	  Amparo	  Carmen.	  
	  
PAS:	  
-‐	  Titular	  
Sánchez	  Carmen,	  Fernando	  José.	  
Vidal	  Canet,	  José	  Luis.	  
	  
Estudiants:	  
-‐	  Titular	  
Allauca	  Llumiquinga,	  Nelly	  Alexandra.	  
Ramírez	  Cabrera,	  Ana.	  
	  
Finalitzada	  la	  votació	  i	  l’escrutini,	  es	  fan	  públics	  els	  resultats	  següents:	  
	  
PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Titular	  
Iborra	  Juan,	  María.	  63	  vots.	  
Varea	  Muñoz,	  María	  Teresa.	  70	  vots.	  
-‐	  Suplent	  
García	  Ruiz,	  Carmen	  Yolanda.	  75	  vots.	  
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Plaza	  Penadés,	  Javier.	  63	  vots.	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Titular	  
Besó	  Ros,	  Adrián.	  113	  vots.	  
-‐	  Suplent	  
Gimeno	  Monrós,	  Amparo	  Carmen.	  100	  vots.	  
	  
PAS:	  
-‐	  Titular	  
Sánchez	  Carmen,	  Fernando	  José.	  15	  vots.	  
Vidal	  Canet,	  José	  Luis.	  15	  vots.	  
	  
La	  secretària	  general	  comunica	  que	  hi	  ha	  un	  empat	  entre	  els	  dos	  candidats	  i	  que	  cal	  fer	  
un	  sorteig	  per	  a	  decidir	  quin	  és	  l’elegit.	  Es	  fa	  el	  sorteig	  en	  presència	  dels	  dos	  candidats	  i	  
resulta	  elegit	  Fernando	  José	  Sánchez	  Carmen.	  
	  
Estudiants:	  
-‐	  Titular	  
Allauca	  Llumiquinga,	  Nelly	  Alexandra.	  26	  vots.	  
Ramírez	  Cabrera,	  Ana.	  21	  vots.	  
	  
Per	  la	  qual	  cosa	  s’adopta	  l’acord	  següent:	  	  
	  
Proclamar	  membres	  de	  la	  mesa	  del	  claustre	  els	  claustrals	  següents:	  
	  
ACUV	  18/2013:	  
	  
TITULARS:	  

PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Iborra	  Juan,	  María	  (Facultat	  d’Economia).	  
-‐	  Varea	  Muñoz,	  María	  Teresa	  (Facultat	  de	  Farmàcia).	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Besó	  Ros,	  Adrián	  (Facultat	  de	  Geografia	  i	  Història).	  
	  
PAS:	  
-‐	  Sánchez	  Carmen,	  Fernando	  José	  (Serveis	  Centrals	  Administratius	  i	  Econòmics).	  
	  
Estudiants:	  
-‐	  Allauca	  Llumiquinga,	  Nelly	  Alexandra	  (Facultat	  de	  Ciències	  Socials).	  
-‐	  Ramírez	  Cabrera,	  Ana	  (Facultat	  d’Economia).	  
	  
	   	  



 4 

SUPLENTS:	  

PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  García	  Ruiz,	  Carmen	  Yolanda	  (Facultat	  de	  Dret).	  
-‐	  Plaza	  Penadés,	  Javier	  (Facultat	  de	  Dret).	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Gimeno	  Monrós,	  Amparo	  Carmen	  (Facultat	  de	  Medicina	  i	  Odontologia).	  
	  
PAS:	  
-‐	  Vacant.	  
Estudiants:	  
-‐	  Vacant.	  
-‐	  Vacant.”	  
	  
La	  moderadora	  de	  la	  Mesa	  serà	  la	  professora	  María	  Iborra	  Juan.	  
	  
	  
Punt	  3.	  Aprovació,	  si	  escau,	  de	  l’acta	  de	  la	  sessió	  de	  23	  de	  maig	  de	  2013.	  
	  
La	  secretària	  general	  comunica	  al	  claustre	  que	  no	  s’ha	  presentat	  cap	  esmena	  a	  l’acta	  dins	  
el	   termini	   reglamentari	   i	   que	   aquesta	   ha	   estat	   penjada	   en	   la	   web	   de	   la	   Secretaria	  
General.	  Per	  tant,	  es	  pren	  l’acord	  següent:	  
	  
ACUV	  19/2013:	  “Aprovar	  l’acta	  de	  la	  sessió	  del	  claustre	  del	  23	  de	  maig	  de	  2013”.	  
	  
Punt	  4.	  Informe	  del	  rector.	  
	  
El	   rector,	   Esteban	   Morcillo,	   comença	   donant	   la	   benvinguda	   a	   tots	   i	   totes	   en	   aquest	  
claustre	   constituent:	   autoritats,	   convidats	   i	   comunitat	   universitària.	   Agraeix	  
especialment	  a	  l’equip	  deganal	  i	  al	  PAS	  de	  la	  Facultat	  de	  Filosofia	  i	  Ciències	  de	  l’Educació	  
la	  seua	  col·laboració	  a	  l’hora	  de	  facilitar	  el	  saló	  d’actes	  per	  a	  celebrar	  aquesta	  sessió.	  Fa	  
extensiva	   la	   seua	   salutació	   als	   qui	   segueixen	   aquesta	   sessió	  mitjançant	   la	   plataforma	  
audiovisual	  multicanal	  MediaUni	  i	  per	  tant,	  al	  personal	  tècnic	  que	  ho	  fa	  possible.	  
	  
La	  primera	  part	  de	   la	  seua	   intervenció	  és	  per	  a	   felicitar	  a	   tots	   i	   totes	  els	  qui	  han	  estat	  
elegits	  membres	  del	  claustre	  en	  les	  eleccions	  del	  passat	  21	  de	  novembre.	  
	  
Destaca	   els	   75	   estudiants	   electes	   en	   les	   llistes	   de	   16	   grups	   diferents,	   en	   què	   la	   força	  
majoritària	   ha	   estat	   el	   Bloc	   d’Estudiants	   Agermanats	   (BEA),	   amb	   27	   representants,	  
seguidament	  Campus	  Jove,	  amb	  15	  representants,	   i	  Acontracorrent,	  amb	  13	  claustrals.	  
Així,	   queda	   palesa	   la	   pluralitat	   de	   la	   nostra	   universitat.	   D’altra	   banda	   remarca	   la	  
composició	  del	  claustre.	  Conformada	  per	  un	  60%	  d’homes	  i	  un	  40%	  de	  dones,	  es	  troba	  
en	   la	   línia	   d’una	   política	   d’igualtat	   efectiva	   entre	   homes	   i	   dones,	   que	   ha	   aprovat	  
recentment	  el	  Consell	  de	  Govern	  com	  a	  segon	  Pla	  d’Igualtat.	  
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D’altra	   banda,	   indica	   que	   s’ha	   de	   continuar	   fent	   esforços	   per	   tal	   d’incrementar	   la	  
participació	  de	  la	  comunitat	  universitària	  en	  les	  elecciones	  al	  claustre,	  que	  ha	  estat	  del	  
52%	  del	  PDI,	  	  el	  50%	  del	  PAS,	  la	  participació	  dels	  estudiants	  s’ha	  incrementat	  un	  1%,	  i	  
quant	   a	   la	   participació	   del	   personal	   investigador	   en	   formació	   i	   el	   professorat	  
assistencial,	  ha	  estat	  per	  sota	  el	  7%.	  
	  
Tal	  com	  va	  informar	  el	  president	  de	  la	  Junta	  Electoral	  al	  Consell	  de	  Govern,	  les	  eleccions	  
van	   transcórrer	   amb	   normalitat.	   Cal	   fer	   esment	   del	   recurs	   presentat	   pel	   col·lectiu	  
d’ajudants	  doctors,	  que	  han	  tingut	  diverses	  reunions	  amb	  la	  Junta	  i	  han	  culminat	  en	  la	  
solució	  de	  la	  seua	  situació	  i	  l’acceptació	  que	  la	  propera	  reforma	  del	  reglament	  electoral	  
permeta	   garantir	   la	   presència	   d’almenys	   un	  membre	   per	   col·lectiu	   i	   col·legi	   electoral,	  
amb	  la	  qual	  cosa	  s’ha	  resolt	   la	  situació	  creada	  per	  l’aplicació	  de	  l’actual	  reglament.	  Per	  
aquesta	   raó	   ha	   estat	   convidada	   a	   aquesta	   sessió	   del	   claustre	   la	   representant	   d’aquest	  
col·lectiu	  a	  la	  Facultat	  de	  Psicologia,	  la	  professora	  Amanda	  Meliá.	  
	  
La	  segona	  part	  està	  destinada	  a	  triar	  els	  representants	  dels	  diferents	  estaments	  en	  altres	  
òrgans	  i	  comissions	  de	  la	  universitat.	  Per	  això	  vol	  agrair	  la	  dedicació	  i	  el	  treball	  futurs	  en	  
aquests,	  atès	  que	  la	  participació	  és	  molt	  important	  especialment	  en	  el	  periode	  que	  estem	  
compartint.	  
	  
La	  resta	  de	  la	  intervenció	  comprèn	  tres	  blocs.	  
	  
Primer:	  el	  context	  general.	  Atès	  que	  aquest	  és	  el	  primer	  claustre	  de	  l’any	  acadèmic	  i	  atès	  
el	  seu	  caràcter	  constituent,	  vol	  oferir	  un	  conjunt	  de	  dades	  corresponents	  a	  la	  matrícula	  
de	  les	  titulacions	  oficials	  de	  la	  Universitat	  de	  València.	  
	  
La	  matrícula	  de	  primer	  curs	  de	  grau	  ha	  estat	  molt	  satisfactòria	  i	  tan	  sols	  en	  cinc	  dels	  53	  
graus	  i	  cinc	  dobles	  titulacions	  que	  s’ofereixen	  s’ha	  produït	  alguna	  vacant.	  
	  
L’oferta	   total	   de	   nou	   ingrés	   de	   grau	   ha	   estat	   de	   8.470	   places	   i	   s’han	  matriculat	   8.692	  
estudiants,	   la	   qual	   cosa	   posa	   de	  manifest	   l’adequació	   i	   acceptació	   de	   la	   nostra	   oferta	  
acadèmica.	  
	  
Pel	  que	  fa	  a	  la	  matrícula	  global,	  el	  nombre	  d’estudiants	  de	  la	  Universitat	  de	  València	  és	  
actualment	   de	   43.000,	   la	   qual	   cosa	   suposa	   una	   reducció	   aproximada	   del	   5%	   a	  
conseqüència	  de	  la	  nova	  estructura	  de	  les	  titulacions.	  
	  
Quant	  als	  estudis	  de	  màster,	  la	  matrícula	  de	  nou	  ingrés	  ha	  estat	  de	  3.382	  estudiants,	  un	  
13%	   més	   que	   el	   curs	   anterior.	   Així,	   les	   dades	   globals	   de	   postgrau,	   que	   comprèn	   els	  
màsters	  oficials	  i	  els	  doctorats,	  se	  situen	  en	  nivells	  semblants	  als	  del	  curs	  anterior.	  
	  
Cal	   dir	   que	   la	   reivindicació	   ciutadana	   a	   favor	   d’un	   ensenyament	   públic	   valencià	   i	   de	  
qualitat	  continua	  viva,	  enfront	  d’unes	  polítiques	  que,	  amb	  l’excusa	  de	  la	  crisi,	  tracten	  de	  
transformar	   el	   model	   d’universitat	   pública	   vigent	   en	   les	   últimes	   dècades	   des	   de	   la	  
recuperació	   de	   la	   democràcia	   i	   sota	   governs	   de	   diferent	   signe	   polític.	   Aprofita	  
l’oportunitat	   per	   agrair	   el	   compromís	   de	   la	   comunitat	   universitària	   i	   de	   les	  
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organitzacions	   sindicals	   i	   estudiantils	   que	   conformen	   la	   Plataforma	   en	   Defensa	   de	   la	  
Universitat	  Pública.	  	  
	  
Quant	  al	   tancament	  de	  Radiotelevisió	  Valenciana,	   fet	  que	  ha	   colpejat	  profundament	   la	  
societat	   valenciana,	   la	   Universitat	   de	   València	   i	   la	   Facultat	   de	   Filologia,	   Traducció	   i	  
Comunicació,	  s’hi	  han	  pronunciat	  des	  del	  primer	  moment,	  així	  com	  el	  Consell	  de	  Govern	  
i	   la	   Facultat	   de	   Ciències	   Socials,	   que	   hi	   han	   fet	   públics	   diverses	   posicions.	   En	   un	  
microlloc	   de	   la	   pàgina	   web	   es	   poden	   llegir	   aquests	   documents	   i	   altres	   com	   ara	   el	  
comunicat	   de	   la	   Xarxa	   Vives	   d’Universitats.	   A	   més,	   s’han	   celebrat	   diferents	   activitats	  
organitzades	   per	   alguns	   centres,	   i	   el	   Vicerectorat	   de	   Cultura	   i	   Igualtat	   ha	   impulsat	   la	  
celebració	  d’un	  cicle	  de	  debats	  per	  tal	  de	  dialogar	  i	  treballar	  més	  enllà	  de	  la	  denúncia	  del	  
tancament	  de	  RTVV	  i	  garantir	  el	  manteniment	  d’un	  arxiu	  audiovisual	  que	  és	  patrimoni	  
de	   tots	   els/les	   valencians/es.	   Per	   recollir	   la	   proposta	   del	   professor	   Rausell,	   de	   la	  
Facultat	   d’Economia,	   el	   rector	   va	   proposar	   a	   la	   Conferència	   de	   Rectors	   de	   les	  
Universitats	  Públiques	  Valencianes	  obrir	  un	  grup	  de	  treball	  per	  a	  analitzar	  la	  capacitat	  
de	  les	  nostres	  universitats	  en	  aquest	  sentit,	  i	  estan	  iniciant-‐se	  els	  primers	  contactes.	  
	  
Segon:	   economia	   i	   polítiques	   econòmiques.	   Tot	   i	   que	   a	   nivell	   macroeconòmic	   s’han	  
volgut	   assenyalar	   uns	   indicis	   de	   recuperació	   de	   l’economia,	   la	   realitat	   que	   viuen	   les	  
universitats	  amb	  la	  reducció	  de	  les	  subvencions	  ordinàries	  als	  últims	  anys	  demostra	  el	  
drama	   que	   suposa	   l’ajust	   imposat	   per	   unes	   polítiques	   de	   consolidació	   fiscal	   que	   en	  
l’àmbit	   educatiu	   han	   estat	   denunciades	   reiteradament	   per	   diferents	   òrgans	   i	   nivells	  
universitaris,	  incloent-‐hi	  aquest	  claustre.	  
	  
Però	   l’ajust	   no	   s’ha	   imposat	   sols	   a	   les	   universitats,	   sinó	   també	   als	   estudiants	   i	  
estudiantes	  amb	  una	  pujada	  de	  preus	  públics,	  de	   taxes,	  que	  han	  encarit	   les	  matrícules	  
fins	   a	   nivells	   difícilment	   acceptables	   en	   temps	   de	   crisi.	   Utilitzant	   l’argument	   de	  
l’increment	  d’ingressos	  de	  la	  universitat,	  derivat	  precisament	  de	  la	  pujada	  de	  taxes,	  en	  
aplicació	   del	   decret	   Wert	   14/2012,	   la	   Generalitat	   ha	   reduït	   la	   seua	   aportació	   a	   la	  
Universitat.	   El	   resultat	   ha	   estat	   una	   significativa	   davallada	   del	   seu	   pressupost	   i	   del	  
conjunt	  del	  sistema	  universitari	  públic	  valencià	  en	  2013,	  amb	  una	  reducció	  acumulada	  
després	   de	   sis	   anys	   de	   crisi	   econòmica	   i	   ajust	   pressupostari	   propera	   al	   18%.	   Vol	   per	  
tant,	  agrair	   l’esforç	  realitzat	  per	  l’equip	  econòmic	  de	  la	  UV	  i	  a	   les	  persones	  que	  amb	  el	  
seu	  treball	  diari	  col·laboren	  en	  el	  manteniment	  de	  la	  qualitat	  dels	  serveis,	  de	  la	  docència	  
i	  d’una	  investigació	  capdavantera	  a	  pesar	  de	  les	  dificultats	  que	  es	  deriven	  de	  la	  reducció	  
de	   les	   polítiques	   públiques	   en	   I+D+i,	   com	   per	   exemple	   l’ajornament	   d’un	   any	   de	   la	  
publicació	  de	  la	  convocatòria	  del	  pla	  nacional.	  
	  
El	  Consell	  de	  Govern	  va	  aprovar	  el	  17	  de	  desembre	  el	  pressupost	  del	  2014,	  que	  haurà	  de	  
ser	   ratificat	  pel	  Consell	   Social,	  d’acord	  amb	   la	  normativa	  actual.	  Es	  preveu	  per	   a	   l’any	  
vinent	   una	   reducció	   d’ingressos	   procedents	   tant	   de	   la	   retallada	   que	   experimentarà	   la	  
subvenció	  ordinària	  procedent	  de	   la	  Generalitat	  com	  de	   la	  reducció	  dels	   ingressos	  per	  
preus	  públics	  i	  taxes	  acadèmiques.	  A	  més,	  i	  tal	  com	  informa	  la	  Gerència	  en	  les	  sessions	  
del	  Consell	  de	  Govern,	  un	  dels	  problemes	  clau	  en	  aquesta	  crisi	  no	  és	   sols	  el	  volum	  de	  
recursos	   amb	   què	   comptem,	   sinó	   la	   disponibilitat	   d’aquests.	   És	   a	   dir,	   les	   importants	  
tensions	   de	   tresoreria	   que	   patim	   són	   conseqüència	   dels	   retards	   en	   el	   calendari	   de	  
cobrament	   de	   les	   mensualitats	   que	   corresponen	   a	   la	   subvenció	   ordinària	   de	   la	  
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Generalitat.	   Continuem	   exigint	   el	   compliment	   del	   pagament	   establert	   en	   el	   pla	  
pluriennal	  de	  finançament	  2010-‐2017.	  
	  
Tercer.	  Política	  educativa,	  que	  comporta	  fer	  referencia	  a	  tres	  fets	  rellevants.	  
	  
Les	  beques.	   La	  política	  de	  beques	   i	   preus	  públics	   suposa	  un	   increment	  dels	   costos	  de	  
matrícula	   i	   una	   reducció	   de	   les	   ajudes	   a	   aquesta.	   En	   definitiva,	   un	   increment	   del	   risc	  
d’exclusió	  de	   la	  universitat	  pública	  de	  sectors	  de	   la	  població	  que	  compten	  amb	  menys	  
recursos.	   Tot	   i	   que	   l’ensenyament	   públic	   pateix	   aquestes	   polítiques	   d’ajust,	   hem	  
procurat	  reduir-‐ne	  els	  efectes	  i	  evitar	  l’exclusió	  de	  la	  Universitat	  de	  València	  per	  causes	  
econòmiques.	  És	  moment,	  per	  tant,	  d’agrair	  l’esforç	  realitzat	  per	  la	  Comissió	  de	  Beques	  
del	   Consell	   de	   Govern	   i	   del	   Vicerectorat	   d’Estudis,	   que	   va	   permetre	   quadruplicar	   el	  
nostre	  pressupost	  de	  beques	  pròpies	   fins	   arribar	   gairebé	   al	  milió	  d’euros,	   a	  pesar	  del	  
context	  advers.	  
	  
La	  política	  de	  creació	  d’universitats	  privades	  i	  les	  titulacions	  reconegudes	  a	  aquestes.	  El	  
rector	  posa	  de	  relleu	  que	  a	  la	  UV	  li	  preocupa	  la	  qualitat	  dels	  ensenyaments	  impartits,	  el	  
desenvolupament	   d’un	   mapa	   de	   titulacions	   que	   siga	   racional,	   la	   realització	   de	   les	  
pràctiques	   usufructuant	   el	   sistema	   públic	   i	   l’impacte	   en	   l’ocupació	   dels/les	  
estudiants/tes	   titulats.	   No	   es	   pot	   compartir	   de	   cap	   manera	   una	   absència	   de	   política	  
educativa	   i	   que	   suposa	   un	   detriment	   del	   sistema	   universitari	   públic	   de	   qualitat.	   Així,	  
demà,	  19	  de	  desembre,	  els	  rectors	  de	  les	  universitats	  públiques	  valencianes	  tornaran	  a	  
manifestar	  en	  el	  Consell	  Universitari	  Valencià	  el	  seu	  desacord	  amb	  la	  situació	  creada	  els	  
darrers	  anys,	  en	  què	  hem	  arribat	  a	  tenir	  un	  major	  nombre	  d’universitats	  privades	  que	  
públiques	  al	  nostre	  territori,	  sense	  haver-‐hi	  necessitats	  socials	  que	  ho	  justifiquen.	  
	  
El	   professorat	   i	   el	   personal	   d’administració	   i	   serveis.	   La	   consolidació	   de	   les	   plantilles	  
universitàries	   a	   les	   últimes	   dècades	   ha	   estat	   clau	   per	   la	   consolidació	   d’un	   sistema	  
universitari	   públic	   estatal	   de	   qualitat,	   ben	   posicionat	   en	   les	   classificacions	  
internacionals,	  com	  ara	  la	  nostra	  universitat,	  amb	  dos	  segells	  de	  campus	  d’excel·lència,	  
entre	   altres	   reconeixements	   recollits	   en	   els	   informes	   de	   gestió	   presentats	   en	   aquest	  
claustre	  per	  l’equip	  de	  direcció.	  
	  
El	   rector	   recorda	  que	  des	  de	   l’any	  2012	  estem	  patint	   succesives	   lleis	  de	  pressupostos	  
que	  han	  congelat	  les	  ofertes	  d’ocupació	  pública	  per	  les	  polítiques	  de	  consolidació	  fiscal	  i	  
han	  aturat	  el	  procés	  de	  millora	  i	   les	  noves	  convocatòries	  de	  personal	  d’administració	  i	  
serveis.	  
	  
Així	   mateix,	   la	   taxa	   de	   reposició	   del	   10%	   aplicada	   en	   aquest	   moment	   al	   conjunt	   de	  
places	  ofertes	  al	  professorat	   funcionari	   i	  contractat,	  sense	  oblidar	  el	  recurs	  contenciós	  
administratiu	  del	  Ministeri	  d’Hisenda	  contra	   les	  darreres	  convocatòries	  de	  professorat	  
funcionari	   i	   contractat	   laboral	   prèvies	   a	   la	   taxa	   de	   reposició,	   creen	   un	   escenari	   d’una	  
gravetat	  extrema	  davant	  d’un	  procés	  d’envelliment	  d’una	  part	  del	  professorat,	  al	  temps	  
que	   es	   neguen	   les	   perspectives	   legítimes	   de	   desenvolupament	   de	   carrera	   docent	   i	  
investigadora	   als	   professors	  més	   joves.	   Una	   situació	   insostenible,	   sobre	   la	   qual	   es	   va	  
informar	  ahir	  al	  Consell	  de	  Govern,	  i	  que	  ha	  estat	  objecte	  a	  més	  d’un	  intens	  debat	  en	  el	  
darrer	  Consell	  d’Universitats	  del	  Ministeri.	  
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A	  més	   a	  més,	   afegeix	   que	   l’escenari	   és	   fosc	   i	   enterbolit,	   però	   que	   no	   es	   pot	   perdre	   la	  
cohesió	   institucional	   i	   la	   fermesa	  en	   la	  defensa	  d’una	  universitat	  pública,	  democràtica,	  
valenciana	   i	   de	   qualitat.	   Un	   model	   d’universitat	   del	   qual	   hem	   gaudit	   a	   les	   últimes	  
dècades,	   amb	   orgull	   de	   pertinença,	   un	   model	   que	   ha	   permès	   la	   democratització	   del	  
coneixement	   en	   	   el	  més	   ampli	   sentit	   de	   la	   paraula.	   Com	   a	   representant	   institucional,	  
demana	  i	  agraeix	  de	  bestreta,	  la	  participació	  i	  el	  treball	  a	  tots/totes.	  
	  
Quant	   a	   la	   presència	   d’un	   grup	   d’estudiants	   de	   l’Assemblea	   Interuniversitària	   i	   el	  
manifest	   llegit	   en	   aquest	   claustre,	   expressa	   el	   seu	  malestar	   per	   no	   haver	   pogut	   tenir	  
l’oportunitat	  de	  convidar-‐los,	  com	  es	  fa	  amb	  la	  comunitat	  universitària	  quan	  s’entén	  que	  
és	  necessari	  per	  a	  enriquir	  el	  debat.	  Manifesta	  el	  seu	  respecte	   institucional	  per	  aquest	  
col·lectiu	  i	  els	  agraeix	  que	  hagen	  decidit	  no	  interrompre	  per	  complet	  el	  claustre	  i	  s’haja	  
pogut	  seguir	  la	  sessió	  amb	  normalitat.	  Es	  pronuncia	  en	  el	  sentit	  d’oferir	  vies	  de	  diàleg,	  
tal	  com	  ja	  va	   fer	  en	  el	  Consell	  de	  Govern,	  perquè	   la	  nostra	  universitat	  ha	  demostrat	   la	  
seua	  capacitat	  d’encetar	  debats	  per	  	  tal	  de	  fer	  una	  institució	  millor.	  
	  
Per	  finalitzar,	  fa	  una	  consideració	  sobre	  el	  nou	  claustre	  que	  s’ha	  constituït,	  que	  obre	  un	  
nou	   període,	   ja	   que	   el	   pròxim	   serà	   de	   presentació	   de	   candidatures	   i	   programes	  
electorals.	  Per	  això,	  expressa	  el	  seu	  sentiment,	  quant	  a	  la	  responsabilitat	  compartida,	  de	  
respecte	   a	   la	   voluntat	   democràtica	   de	   la	   comunitat	   universitària	   i	   d’agraïment	  
institucional	  per	  la	  participació	  i	  el	  treball	  de	  tots	  i	  totes.	  
	  
S’obre	  un	  torn	  d’intervencions.	  
	  
Belén	  Oltra	  fa	  la	  seua	  intervenció	  en	  relació	  amb	  les	  paraules	  del	  rector	  sobre	  la	  paritat	  
en	   aquest	   claustre,	   i	   en	   concret	   sobre	   el	   fet	   que	   en	   les	   llistes	   dels	   estudiants	   per	   al	  
claustre	   ni	   s’hi	   compleix	   ni	   es	   fa	   res	   perquè	   s’hi	   complisca.	   A	   la	   Facultat	   de	   Filologia,	  
Traducció	   i	   Comunicació,	   on	   hi	   ha	   una	   representació	   de	   83%	   d’homes	   i	   un	   16%	   de	  
dones,	   a	   la	   Facultat	   d’Infermeria	   on	   hi	   ha	   dos	   claustrals,	   el	   100%	   són	   homes,	   etc.	  
Assegura	  que	  en	  quasi	   totes	   les	   facultats	  esdevé	  el	  mateix,	  no	   s’hi	   compleix	   la	  paritat.	  
L’article	   240	   dels	   Estatuts	   de	   la	   Universitat	   de	   València	   diu	   que	   “es	   garantirà	   la	  
presència	  equilibrada	  d’homes	  i	  dones	  en	  les	  llistes	  electorals”,	  	  però	  posa	  d’exemple	  la	  
seua	  facultat,	  la	  de	  Dret,	  on	  es	  presenta	  una	  llista	  formada	  en	  un	  100%	  per	  homes.	  I	  al	  
seu	   parer	   estem	   fomentant	   una	   societat	  masclista	   en	   la	   qual	   es	   dones	   estan	   en	   clara	  
desigualtat	   respecte	   als	   homes.	   Per	   tant,	   demana	   una	   modificació	   de	   l’article	   dels	  
Estatuts	  esmentat	  per	  a	  obligar	  a	  complir	  la	  paritat.	  
	  
Jordi	  Lledó,	  de	  l’Escola	  Tècnica	  Superior	  d’Enginyeria,	  parla	  dels	  problemes	  que	  tenen	  a	  
la	  biblioteca	  del	  Campus	  de	  Burjassot,	  on	  tenen	  els	  endolls	  al	  sostre	  i	  han	  de	  pujar	  a	  les	  
taules	  per	  poder	  connectar	  els	  ordinadors.	  Agraiaria	  que	  se	  solucionaren.	  	  
	  
D’altra	   banda,	   com	   a	   claustral	   de	   l’ETSE	   per	   Campus	   Jove,	   pregunta	   al	   rector	   si	   hi	   ha	  
previsió	  de	  portar	  llibres	  a	  la	  biblioteca	  creada	  fa	  ara	  tres	  cursos	  i	  que	  està	  funcionant	  
només	  com	  a	  sala	  de	  lectura.	  
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També	   porta	   una	   proposta	   en	   relació	   amb	   les	   concessions	   de	   les	   cafeteries:	   que	   es	  
procure	   posar	   clàusules	   -‐ja	   que	   el	   problema	   de	   la	   igualtat	   està	   present-‐	   perquè	   les	  
persones	  amb	  problemes	  com	  ara	  celíacs,	  els	  intolerants	  a	  la	  lactosa,	  etc.,	  tinguen	  menús	  
adequats	  per	  a	  elles,	  siguen	  considerats	  com	  la	  resta	  i	  s’hi	  integren	  sense	  problemes.	  
	  
Enric	  Rodríguez	  Llorens,	  estudiant	  de	  la	  Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació,	  i	  
claustral	   pel	   BEA,	   vol	   comentar	   alguns	   dels	   punts	   de	   l’informe	   del	   rector.	   Quant	   a	   la	  
pluralitat	  dels	  estaments	  del	  claustre,	  considera	  que	  no	  és	  real,	   ja	  que	  el	  col·lectiu	  dels	  
estudiants	   compta	   amb	   75	   representants,	   d’un	   total	   de	   300	   persones	   que	   el	  
constitueixen.	  Sent	  un	  nombre	  de	  persones	  altíssim,	  el	  percentatge	  de	  representació	  és	  
tan	  sols	  del	  25%.	  
	  
Quant	  al	  suport	  que	  ha	  expressat	  el	  rector	  als	  treballadors	  de	  RTVV,	  creuen	  que	  no	  s’ha	  
donat	  durant	  tota	   la	  seua	  trajectòria,	  perquè	  a	   la	  universitat	  hi	  havia	  professionals	  del	  
canal	   autonòmic	   que	   han	   demanat	   reiteradament	   que	   la	   UV	   es	   pronunciara	   contra	   la	  
manipulació	  que	  patia	  i	  no	  ho	  va	  fer.	  
	  
Per	  acabar	  la	  seua	  intervenció,	  indica	  que	  la	  seua	  presència	  al	  claustre	  és	  per	  a	  reclamar	  
responsabilitats	  socials	   i	  una	  major	   implicació	  en	   la	  resposta	  als	  atacs	  que	  els	  governs	  
autonòmic	  i	  central	  estan	  fent	  contra	  la	  universitat	  pública.	  Considera	  la	  Universitat	  de	  
València	   com	   la	   institució	   cultural	   degana	   de	   tota	   la	   Comunitat	   Valenciana,	   però	   la	  
comunitat	   universitària	   es	   troba	   amenaçada	   pels	   retalls	   imposats.	   I	   atès	   que	   la	  
Generalitat	  Valenciana	  té	  un	  deute	  històric	  amb	  la	  nostra	  institució,	  això	  es	  tradueix	  en	  
l’expulsió	   d’alumnes	   per	   no	   poder	   pagar	   les	   matrícules,	   en	   acomiadaments	   de	  
professorat,	   en	   reducció	   d’oferta	   d’ocupació	   i	   en	   una	   pèrdua	   en	   la	   qualitat	   de	  
l’ensenyament,	  de	  la	  investigació	  i	  de	  l’opció	  cultural.	  
	  
Carlos	  Pérez,	  estudiant	  de	  la	  Facultat	  d’Infermeria	  i	  Podologia,	   llegeix	  un	  discurs	  d’una	  
reunió	  del	  rector	  de	  la	  Universitat	  Complutense	  de	  Madrid	  amb	  uns	  estudiants.	  “En	  esta	  
universidad	   sólo	  hay	  dos	  bandos,	   el	   de	   los	   trabajadores	   y	   estudiantes,	   y	   el	   de	   los	  que	  
quieren	   cerrarla.	   Posiciónese,	   le	   recriminó	   un	   alumno.	   Lo	   que	   se	   desea	   ahí	   arriba	  
(refiriéndose	   a	   la	   Comunidad	  de	  Madrid)	   es	   que	   esta	   universidad	  no	   funcione,	   que	   lo	  
público	  no	  funcione,	  y	  mi	  deber	  como	  rector	  es	  que	  funcione	  a	  pesar	  de	  los	  pesares,	   le	  
replicó	   el	   rector	   entre	   silbidos.	   Si	   practicamos	   la	   insumisión	   y	   no	   gobernamos,	   el	  
problema	  es	  inmediato:	  mañana	  no	  pagamos	  las	  nóminas	  y	  pasado	  mañana	  cerramos.”	  
El	  que	  pretén	  amb	  aquest	  discurs	  és	  posar	  damunt	  de	  la	  taula	  un	  debat	  que	  porta	  anys	  
forjant-‐se,	   i	   l’equip	   de	   direcció,	   al	   seu	   parer,	   no	   ha	   fet	   sinó	   portar	   a	   una	   resposta	  
estudiantil	   crítica	   i	   indignada.	   Acontracorrent	   opina	   que	   l’equip	   de	   direcció	   hauria	  
d’eixir	  al	  carrer	  per	  fer	  una	  protesta	  real	  per	  la	  situació	  que	  patim,	  perquè	  tal	  com	  ha	  dit	  
el	  company	  Enric,	  no	  es	  defensa	  la	  universitat	  amb	  comunicats.	  
	  
D’altra	  banda,	  reconeixen	  com	  a	  positives	  les	  beques	  pròpies	  de	  la	  universitat	  que	  s’han	  
concedit	  als	  alumnes	  que	  no	  podien	  fer	  front	  al	  pagament.	  També	  la	  postura	  del	  rector	  
en	  l’acte	  de	  la	  societat	  civil	  valenciana	  i	  també	  per	  deixar	  plantat	  al	  ministre	  d’Educació,	  
Cultura	  i	  Esport.	  
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Jordi	  Vila	  Garrido	  es	  fa	  ressò	  del	  cartell	  que	  ha	  posat	  a	  l’entrada	  del	  claustre	  l’Assemblea	  
Interuniversitària,	  “els	  nostres	  diners,	  els	  vostres	  esmorzars”,	  com	  a	  crítica	  a	  l’equip	  de	  
direcció.	   Critica	   el	   canvi	   de	  model	   universitari	   privat	   en	   detriment	   del	   públic	   i	   que	   el	  
rector	   no	   prenga	   una	   postura	   clara	   i	   ferma,	   amb	   fets	   en	   defensa	   dels	   interessos	   dels	  
estudiants.	  
	  
Quant	   als	   òrgans	   anomenats	   “de	   representació”,	   considera	   que	   no	   són	   representatius	  
realment,	  atès	  que	  hi	  ha	  gent	  dins	  d’aquests	  òrgans	  que	  no	  se	  sap	  bé	  d’on	  ix.	  
	  
Finalment,	   fa	  una	  reflexió	  sobre	  els	  que	  considera	  realment	  representants,	   la	  gent	  que	  
lluita	  realment,	  és	  a	  dir,	  els	  que	  treballen	  dia	  a	  dia	  en	  les	  assemblees	  i	  els	  que	  lluiten	  al	  
carrer.	  
	  
Miguel	   Tabuenca	   Sánchez	   és	   	   claustral	   de	   la	   Facultat	   de	   Geografia	   i	   Història.	   En	  
Acontracorrent	   consideren	   que	   els	   estudiants/es	   no	   tenen	   al	   claustre	   una	   eina	   per	   a	  
defensar	  els	  seus	  drets	  en	  la	  universitat	  pública,	  tal	  com	  queda	  palès	  en	  les	  baixes	  dades	  
de	  participació	   	   (inferior	  al	  30%)	  en	   les	  eleccions	  de	   Junta	   i	  de	  Claustre.	   I	  per	   tant,	  es	  
troben	  davant	  d’un	  sistema	  de	  representació	  no	  democràtic.	  
	  
Acontracorrent	  exigeix	  estructures	  plenament	  democràtiques,	  horitzontals	  i	  igualitàries.	  
Consideren	   que	   el	   rector	   ha	   oblidat	   l’arrel	   del	   problema:	   el	   Pla	   Bolonya	   i	   l’Estratègia	  
Universitària	  2015.	  En	  definitiva,	  cal	  que	  el	  rector	  aborde	  aquests	  problemes	  amb	  una	  
postura	  ferma,	  però	  no	  consideren	  que	  ho	  estiga	  fent	  i	  expressen	  la	  seua	  crítica	  a	  això.	  
	  
El	  rector	  agraeix	  les	  intervencions	  dels	  col·lectius	  estudiantils.	  Quant	  al	  problema	  de	  la	  
igualtat,	  considera	  que	  és	  una	  de	  les	  majors	  preocupacions.	  Cal	  recordar,	  per	  això,	  que	  la	  
Universitat	  de	  València	  té	  la	  Unitat	  d’Igualtat,	  el	  segon	  Pla	  d’Igualtat	  i	  l’Institut	  d’Estudis	  
de	   la	   Dona,	   per	   tant	   és	   una	   universitat	   responsable	   quant	   a	   aquest	   problema.	   Està	  
d’acord	  que	  si	  s’observen	  les	  xifres	  en	  conjunt,	  la	  paritat	  es	  troba	  al	  límit.	  Recorda	  quan	  
es	   va	   fer	   l’estudi	   diagnòstic	   amb	   el	   primer	   pla,	   que	   es	   va	   fer	   un	   informe	   en	   el	   qual	  
participaren	  professors	  professionals	  i	  en	  el	  qual	  quedava	  palesa	  la	  dificultat	  de	  plasmar	  
la	   participació	   d’alguns	   col·lectius.	   Per	   tant,	   cal	   seguir	   lluitant	   per	   tal	   	   d’aconseguir	   el	  
compromís	  en	  aquest	  sentit.	  
	  
Recorda	   a	   Jordi	   Lledó,	   quant	   a	   la	   qüestió	   de	   la	   biblioteca/sala	   de	   lectura,	   que	   la	  
Universitat	   de	   València	   ha	   apostat	   per	   un	   model	   de	   biblioteques	   centralitzades	   en	  
cadascun	   dels	   campus	   i	   per	   l’obertura	   de	   sales	   de	   lectura,	   per	   tant,	   quant	   als	   fons	  
bibliogràfics	  cal	  fer	  ús	  de	  les	  biblioteques	  habilitades	  a	  l’efecte.	  Quant	  a	  les	  condicions	  de	  
les	   cafeteries	   per	   a	   persones	   amb	  malalties,	   el	   rector	   reconeix	   que	   forma	   part	   de	   les	  
obligacions	  com	  a	   institució	  vetlar	   i	   tenir	  presents	   les	  diversitats	  de	   les	  persones	  amb	  
malalties.	   En	   aquesta	   qüestió,	   fa	   referència	   a	   la	   Unitat	   d’Atenció	   a	   Persones	   amb	  
Discapacitat	  que	  dóna	  servei	  al	  major	  nombre	  d’estudiants	  de	  les	  universitats	  de	  l’Estat.	  
	  
Quant	  a	   les	  darreres	   intervencions,	   totes	  tenen	  punts	  en	  comú.	  Com	  que	  el	  nombre	  de	  
representants	  dels	  estudiants	  no	  es	  considera	  representatiu	  (75	  de	  300),	  la	  gent	  no	  vota.	  
El	   rector	   recorda	   que	   sí	   ha	   plantejat	   en	   alguna	   ocasió	   	   als	   estudiants	   presentar	   una	  
proposta	  per	  tal	  d’augmentar	  el	  seu	  percentatge	  de	  participació	  per	  aconseguir-‐ne	  un	  de	  
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semblant	  al	  del	  professorat	  i	  del	  personal	  d’administració	  i	  serveis.	  Quant	  al	  percentatge	  
de	  professors	  doctors	  amb	  vinculació	  permanent,	  no	  es	  pot	  modificar	  el	  51%	  perquè	  la	  
llei	  ho	  impedeix.	  El	  percentatge	  del	  25%	  és	  significatiu	  al	  seu	  parer,	  però	  de	  moment	  	  no	  
s’ha	  aconseguit	  pujar.	  	  
	  
Per	  tot	  el	  que	  s’ha	  exposat,	  el	  rector	  apel·la	  a	  la	  utilització	  dels	  òrgans	  de	  govern,	  i,	  per	  
tant,	   del	   claustre,	   com	   a	   màxim	   òrgan	   de	   representació	   democràtica	   per	   a	   decidir	  
legítimament	  i	  acceptar	  la	  veu	  de	  la	  majoria.	  Per	  això,	  està	  a	  favor	  del	  diàleg,	  però	  quan	  
es	   tracta	   de	   representants	   legítimament	   elegits,	   perquè	   si	   no	   es	   així	   no	   es	   pot	   saber	  
realment	  a	  qui	  representen.	  
	  
Per	  concloure,	  el	  rector	  accepta	  la	  democràcia	  a	  l’hora	  de	  governar	  la	  universitat,	  però	  
“protestes	  sí,	  propostes	  també”,	  i	  agraeix	  totes	  les	  participacions.	  
	  
	  
Punt	   5.	   Elecció	   de	   membres	   de	   diversos	   òrgans	   col·legiats:	   Consell	   de	   Govern,	  
Comissió	   d’Estatuts,	   Comissió	   de	   Professorat,	   Comissió	   d’Investigació,	   Comissió	  
d’Avaluació	   de	   la	   Qualitat	   dels	   Serveis	   Universitaris,	   Comissió	   de	   Política	  
Lingüística	  i	  Comissió	  de	  Reclamacions.	  
	  
Miguel	   Vargas,	   com	   a	   qüestió	   d’ordre,	   considera	   que	   s’ha	   fet	   una	   interpretació	  
comprensiva	   i	   discrecional	   del	   reglament	   en	   què	   s’ha	   garantit	   la	   presència	   dels	  
estudiants	   en	   un	   determinat	   òrgan	   de	   govern,	   però	   que	   també	   han	   quedat	   vacants	  
places	  en	  altres	  òrgans	  de	  govern	  de	  la	  universitat.	  Proposa	  per	  tant	  que	  s’apliquen	  les	  
mateixes	  mesures	  a	  la	  resta	  de	  vacants.	  
	  
La	  secretària	  general	  respon	  a	  aquesta	  qüestió	  d’ordre	  que	  ha	  proposat	  el	  company	  que	  
la	  mesa	  ha	  decidit	  abans	  que,	  atès	  que	  havia	  quedat	  una	  vacant	  en	  el	  Consell	  de	  Govern,	  
òrgan	  decisori	  i	  decisiu	  en	  el	  funcionament	  de	  la	  Universitat,	  s’ha	  tornat	  a	  proposar	  per	  
tal	   d’obtenir	   una	  major	   representació	   dels	   estudiants.	   Quant	   a	   la	   resta	   de	   vacants,	   es	  
tracta	  d’òrgans	  consultius,	  que	  no	  tenen	  la	  mateixa	  importància	  en	  la	  presa	  de	  decisions	  
i	  per	  aquesta	  raó	  tornaran	  al	  proper	  claustre.	  
	  
Finalitzat	   el	   termini	   de	   presentació	   de	   candidatures,	   la	   secretària	   general	   indica	   que	  
s’han	  presentat	  les	  candidatures	  següents:	  
	  
CONSELL	  DE	  GOVERN	  
	  
PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
Almerich	  Silla,	  José	  Manuel.	  
Antolín	  Jimeno,	  Luis.	  
Bernad	  i	  Garcia,	  Joan	  Carles.	  
Contreras	  Bayarri,	  Dulce	  María.	  
García	  Testal,	  Elena.	  
Gimeno	  Blay,	  Francisco	  Miguel.	  
Landete	  Casas,	  José.	  
Lorente	  Carchano,	  María	  José.	  
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Magdalena	  Benedicto,	  José	  Rafael.	  
Monterde	  Bort,	  Héctor	  Manuel.	  
Pérez	  Alonso,	  Manuel.	  
Rodríguez	  Victoriano,	  José	  Manuel.	  
Tabanera	  García,	  Nuria	  María.	  
Valor	  Micó,	  Enric	  Josep.	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
Horcas	  López,	  Vicent.	  
Maicas	  Prieto,	  Sergi.	  
Villacañas	  de	  Castro,	  Luis	  Sebastián.	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
Blanco	  García,	  Ana	  Isabel	  
	  
PAS:	  
Aparicio	  i	  Pla,	  Gabriel.	  
Cabrera	  Juan,	  Pedro.	  
Casielles	  López,	  Blanca	  María.	  
Catalán	  Cercós,	  Pilar.	  
López	  Benedí,	  Carlos	  Javier.	  
Marí	  Grafiá,	  Francisco	  Rafael.	  
	  
Estudiants:	  
Chismol	  Muñoz-‐Caravaca,	  Guillermo	  Rafael.	  
Fernández	  Soldevila,	  Rubén.	  
Gradolí	  Vivas,	  Alberto.	  
Peris	  Bolta,	  Laura.	  
Raya	  Galvín,	  Rocío.	  
	  
COMISSIÓ	  D’ESTATUTS	  
	  
PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
Arce	  Gisbert,	  Miguel.	  
Estevan	  Estevan,	  Francisco	  Ramón.	  
Ferrando	  Villalba,	  María	  de	  Lourdes.	  
García	  Marsilla,	  Juan	  Vicente.	  
González	  Bono,	  Esperanza.	  
Jardón	  Giner,	  Paula.	  
Juan	  Sánchez,	  José	  Ricardo.	  
Martínez	  Sierra,	  Juan	  José.	  
Sanús	  Vitoria,	  Lucía.	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
Besó	  Ros,	  Adrián.	  
Marín	  Fernández,	  María	  José.	  
Marzal	  Raga,	  Consuelo	  Reyes.	  
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Royo	  Ruiz,	  Isabel.	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
Gandía	  Sellens,	  María	  Aránzazu.	  
	  
PAS:	  
Gironés	  Cervera,	  María	  Amparo.	  
Lluch	  López,	  Amparo.	  
Margaix	  Arnal,	  Diego.	  
Montiel	  Roig,	  Gonzalo.	  
Pérez	  Gisbert,	  José	  María.	  
	  
Estudiants:	  
Martínez	  Ferrer,	  Luis.	  
Rodríguez	  Llorens,	  Enrique.	  
Vidal	  Bartolomé,	  Andrés.	  
Villalba	  Crucera,	  Rafael.	  
	  
COMISSIÓ	  DE	  PROFESSORAT	  
	  
PDI	  amb	  vinculació	  permanent:	  
Grup	  I:	  	  
Forés	  Conchell,	  Vicenta	  Dolores.	  
Rodríguez	  Victoriano,	  José	  Manuel.	  
Grup	  II:	  
Bernad	  i	  Garcia,	  Joan	  Carles.	  
Gil	  Monte,	  Pedro	  Rafael.	  
Monterde	  Bort,	  Héctor	  Manuel.	  
Ramos	  López,	  José.	  
Grup	  III:	  	  
Ricós	  Vidal,	  María	  Amparo.	  
Grup	  IV:	  
Centeno	  Guil,	  José	  María	  
	  
PDI	  amb	  vinculació	  no	  permanent:	  
Grup	  I:	  	  
Villar	  Aguilés,	  Alicia.	  
Grup	  II:	  
Cauli,	  Omar.	  
Grup	  III:	  	  
García	  Defez,	  María	  Sandra.	  
Grup	  IV:	  
Moliner	  Martínez,	  Yolanda.	  
Perucho	  Pla,	  Manel.	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
Rodríguez	  Carrasco,	  Yelko.	  
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PAS:	  
Blanch	  Sanfederico,	  Lucía.	  
Ruiz	  Fernández,	  Irene.	  
	  
Estudiants:	  
Lledó	  Grau,	  Jordi.	  
Sauco	  Rosa,	  Agustí.	  
	  
COMISSIÓ	  D’INVESTIGACIÓ	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
Todolí	  Signes,	  Adrián.	  
	  
PAS:	  
Ruiz	  Fernández,	  Irene.	  
Sánchez	  Carmen,	  Fernando	  José.	  
	  
Estudiant	  de	  doctorat:	  
Martínez	  Tormos,	  Ana	  María.	  
	  
COMISSIÓ	  D’AVALUACIÓ	  DE	  LA	  QUALITAT	  DELS	  SERVEIS	  UNIVERSITARIS	  
	  
PAS:	  
Alabau	  Márquez,	  Miguel	  Ángel.	  
García	  López,	  Francisco.	  
Güemes	  Heras,	  Jaime.	  
	  
COMISSIÓ	  DE	  POLÍTICA	  LINGÜÍSTICA	  
	  
PAS:	  
Signes	  Pérez,	  Raquel.	  
Torrecillas	  Martínez,	  Jacinto	  José.	  
	  
COMISSIÓ	  DE	  RECLAMACIONS	  
	  
Catedràtics	  o	  catedràtiques	  d’universitat:	  
Ascaso	  Gimilio,	  Juan	  Francisco.	  
Echenique	  Elizondo,	  María	  Teresa.	  
Olmos	  Ortega,	  María	  Elena.	  
	  
Finalitzada	  la	  votació	  i	  l’escrutini,	  es	  fan	  públics	  els	  resultats	  següents:	  
	  
CONSELL	  DE	  GOVERN	  
	  
PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
Almerich	  Silla,	  José	  Manuel.	  77	  vots.	  
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Antolín	  Jimeno,	  Luis.	  74	  vots.	  
Bernad	  i	  Garcia,	  Joan	  Carles.	  9	  vots.	  
Contreras	  Bayarri,	  Dulce	  María.	  55	  vots.	  
García	  Testal,	  Elena.	  65	  vots.	  
Gimeno	  Blay,	  Francisco	  Miguel.	  16	  vots.	  
Landete	  Casas,	  José.	  60	  vots.	  
Lorente	  Carchano,	  María	  José.	  76	  vots.	  
Magdalena	  Benedicto,	  José	  Rafael.	  73	  vots.	  
Monterde	  Bort,	  Héctor	  Manuel.	  12	  vots.	  
Pérez	  Alonso,	  Manuel.	  18	  vots.	  
Rodríguez	  Victoriano,	  José	  Manuel.	  15	  vots.	  
Tabanera	  García,	  Nuria	  María.	  74	  vots.	  
Valor	  Micó,	  Enric	  Josep.	  85	  vots.	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
Horcas	  López,	  Vicent.	  45	  vots.	  
Maicas	  Prieto,	  Sergi.	  16	  vots.	  
Villacañas	  de	  Castro,	  Luis	  Sebastián.	  57	  vots.	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
Blanco	  García,	  Ana	  Isabel.	  4	  vots.	  
	  
PAS:	  
Aparicio	  i	  Pla,	  Gabriel.	  12	  vots.	  
Cabrera	  Juan,	  Pedro.	  4	  vots.	  
Casielles	  López,	  Blanca	  María.	  3	  vots.	  
Catalán	  Cercós,	  Pilar.	  11	  vots.	  
López	  Benedí,	  Carlos	  Javier.	  10	  vots.	  
Marí	  Grafiá,	  Francisco	  Rafael.	  11	  vots.	  
	  
Estudiants:	  
Chismol	  Muñoz-‐Caravaca,	  Guillermo	  Rafael.	  35	  vots.	  
Fernández	  Soldevila,	  Rubén.	  36	  vots.	  
Gradolí	  Vivas,	  Alberto.	  22	  vots.	  
Peris	  Bolta,	  Laura.	  36	  vots.	  
Raya	  Galvín,	  Rocío.	  35	  vots.	  
	  
COMISSIÓ	  D’ESTATUTS	  
	  
PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
Arce	  Gisbert,	  Miguel.	  106	  vots.	  
Estevan	  Estevan,	  Francisco	  Ramón.	  104	  vots.	  
Ferrando	  Villalba,	  María	  de	  Lourdes.	  103	  vots.	  
García	  Marsilla,	  Juan	  Vicente.	  96	  vots.	  
González	  Bono,	  Esperanza.	  99	  vots.	  
Jardón	  Giner,	  Paula.	  95	  vots.	  
Juan	  Sánchez,	  José	  Ricardo.	  104	  vots.	  
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Martínez	  Sierra,	  Juan	  José.	  95	  vots.	  
Sanús	  Vitoria,	  Lucía.	  102	  vots.	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
Besó	  Ros,	  Adrián.	  69	  vots.	  
Marín	  Fernández,	  María	  José.	  56	  vots.	  
Marzal	  Raga,	  Consuelo	  Reyes.	  98	  vots.	  
Royo	  Ruiz,	  Isabel.	  63	  vots.	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
Gandía	  Sellens,	  María	  Aránzazu.	  4	  vots.	  
	  
PAS:	  
Gironés	  Cervera,	  María	  Amparo.	  15	  vots.	  
Lluch	  López,	  Amparo.	  9	  vots.	  
Margaix	  Arnal,	  Diego.	  13	  vots.	  
Montiel	  Roig,	  Gonzalo.	  11	  vots.	  
Pérez	  Gisbert,	  José	  María.	  12	  vots.	  
	  
Estudiants:	  
Martínez	  Ferrer,	  Luis.	  7	  vots.	  
Rodríguez	  Llorens,	  Enrique.	  26	  vots.	  
Vidal	  Bartolomé,	  Andrés.	  27	  vots.	  
Villalba	  Crucera,	  Rafael.	  19	  vots.	  
	  
COMISSIÓ	  DE	  PROFESSORAT	  
	  
PDI	  amb	  vinculació	  permanent:	  
Grup	  I:	  	  
Forés	  Conchell,	  Vicenta	  Dolores.	  106	  vots.	  
Rodríguez	  Victoriano,	  José	  Manuel.	  11	  vots.	  
Grup	  II:	  
Bernad	  i	  Garcia,	  Joan	  Carles.	  10	  vots.	  
Gil	  Monte,	  Pedro	  Rafael.	  9	  vots.	  
Monterde	  Bort,	  Héctor	  Manuel.	  8	  vots.	  
Ramos	  López,	  José.	  102	  vots.	  
Grup	  III:	  	  
Ricós	  Vidal,	  María	  Amparo.	  111	  vots.	  
Grup	  IV:	  
Centeno	  Guil,	  José	  María.	  114	  vots.	  
	  
PDI	  amb	  vinculació	  no	  permanent:	  
Grup	  I:	  	  
Villar	  Aguilés,	  Alicia.	  118	  vots.	  
Grup	  II:	  
Cauli,	  Omar.	  109	  vots.	  
Grup	  III:	  	  
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García	  Defez,	  María	  Sandra.	  116	  vots.	  
Grup	  IV:	  
Moliner	  Martínez,	  Yolanda.	  97	  vots.	  
Perucho	  Pla,	  Manel.	  27	  vots.	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
Rodríguez	  Carrasco,	  Yelko.	  4	  vots.	  
	  
PAS:	  
Blanch	  Sanfederico,	  Lucía.	  13	  vots.	  
Ruiz	  Fernández,	  Irene.	  15	  vots.	  
	  
Estudiants:	  
Lledó	  Grau,	  Jordi.	  21	  vots.	  
Sauco	  Rosa,	  Agustí.	  26	  vots.	  
	  
COMISSIÓ	  D’INVESTIGACIÓ	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
Todolí	  Signes,	  Adrián.	  4	  vots.	  
	  
PAS:	  
Ruiz	  Fernández,	  Irene.	  13	  vots.	  
Sánchez	  Carmen,	  Fernando	  José.	  16	  vots.	  
	  
Estudiant	  de	  doctorat:	  
Martínez	  Tormos,	  Ana	  María.	  32	  vots.	  
	  
COMISSIÓ	  D’AVALUACIÓ	  DE	  LA	  QUALITAT	  DELS	  SERVEIS	  UNIVERSITARIS	  
	  
PAS:	  
Alabau	  Márquez,	  Miguel	  Ángel.	  4	  vots.	  
García	  López,	  Francisco.	  10	  vots.	  
Güemes	  Heras,	  Jaime.	  12	  vots.	  
	  
COMISSIÓ	  DE	  POLÍTICA	  LINGÜÍSTICA	  
	  
PAS:	  
Signes	  Pérez,	  Raquel.	  18	  vots.	  
Torrecillas	  Martínez,	  Jacinto	  José.	  8	  vots.	  
	  
COMISSIÓ	  DE	  RECLAMACIONS	  
	  
Catedràtics	  o	  catedràtiques	  d’universitat:	  
Ascaso	  Gimilio,	  Juan	  Francisco.	  143	  vots.	  
Echenique	  Elizondo,	  María	  Teresa.	  136	  vots.	  
Olmos	  Ortega,	  María	  Elena.	  149	  vots.	  
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Per	  la	  qual	  cosa,	  s’adopten	  els	  acords	  següents:	  	  
	  
Proclamar	  membres	  dels	  Consell	  de	  Govern	  els	  claustrals	  següents:	  
	  
ACUV	  20/2013:	  
	  
“PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Almerich	  Silla,	  José	  Manuel	  (Facultat	  de	  Medicina	  i	  Odontologia).	  
-‐	  Antolín	  Jimeno,	  Luis.	  (Facultat	  de	  Ciències	  de	  l’Activitat	  Física	  i	  l’Esport).	  
-‐	  Contreras	  Bayarri,	  Dulce	  María	  (Facultat	  d’Economia).	  
-‐	  García	  Testal,	  Elena	  (Facultat	  de	  Ciències	  Socials).	  
-‐	  Landete	  Casas,	  José	  (Facultat	  de	  Dret).	  
-‐	  Lorente	  Carchano,	  María	  José	  (Facultat	  de	  Ciències	  Biològiques).	  
-‐	  Magdalena	  Benedicto,	  José	  Rafael	  (Escola	  Tècnica	  Superior	  d’Enginyeria).	  
-‐	  Tabanera	  García,	  Nuria	  María	  (Facultat	  de	  Geografia	  i	  Història).	  
-‐	  Valor	  Micó,	  Enric	  Josep	  (Facultat	  de	  Física).	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Horcas	  López,	  Vicent	  (Facultat	  de	  Filosofia	  i	  Ciències	  de	  l’Educació).	  
-‐	  Villacañas	  de	  Castro,	  Luis	  Sebastián	  (Facultat	  de	  Magisteri).	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
-‐	  Blanco	  García,	  Ana	  Isabel	  (Facultat	  de	  Dret).	  
	  
PAS:	  
-‐	  Aparicio	  i	  Pla,	  Gabriel	  (Servei	  d’Informàtica).	  
-‐	  Catalán	  Cercós,	  Pilar	  (Facultat	  d’Economia).	  
-‐	  Marí	  Grafiá,	  Francisco	  Rafael	  (Facultat	  de	  Medicina	  i	  Odontologia).	  
	  
Estudiants:	  
-‐	  Chismol	  Muñoz-‐Caravaca,	  Guillermo	  Rafael	  (Facultat	  de	  Magisteri).	  
-‐	  Fernández	  Soldevila,	  Rubén	  (Facultat	  d’Economia).	  
-‐	  Gradolí	  Vivas,	  Alberto	  (Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació).	  
-‐	  Peris	  Bolta,	  Laura	  (Facultat	  de	  Geografia	  i	  Història).	  
-‐	  Raya	  Galvín,	  Rocío	  (Facultat	  de	  Dret)."	  
	  
	  
Proclamar	  membres	  de	  la	  Comissió	  d’Estatuts	  els	  claustrals	  següents:	  
	  
ACUV	  21/2013:	  
	  
“PDI	  doctor	  amb	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Arce	  Gisbert,	  Miguel	  (Facultat	  d’Economia).	  
-‐	  Estevan	  Estevan,	  Francisco	  Ramón	  (Facultat	  de	  Química).	  
-‐	  Ferrando	  Villalba,	  María	  de	  Lourdes	  (Facultat	  de	  Dret).	  
-‐	  García	  Marsilla,	  Juan	  Vicente	  (Facultat	  de	  Geografia	  i	  Història).	  
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-‐	  González	  Bono,	  Esperanza	  (Facultat	  de	  Psicologia).	  
-‐	  Jardón	  Giner,	  Paula	  (Facultat	  de	  Filosofia	  i	  Ciències	  de	  l’Educació).	  
-‐	  Juan	  Sánchez,	  José	  Ricardo	  (Facultat	  de	  Dret).	  
-‐	  Martínez	  Sierra,	  Juan	  José	  (Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació).	  
-‐	  Sanús	  Vitoria,	  Lucía	  (Facultat	  de	  Ciències	  Matemàtiques).	  
-‐	  Vacant.	  
-‐	  Vacant.	  
-‐	  Vacant.	  
-‐	  Vacant.	  
-‐	  Vacant.	  
	  
PDI	  no	  doctor	  o	  sense	  vinculació	  permanent:	  
-‐	  Besó	  Ros,	  Adrián	  (Facultat	  de	  Geografia	  i	  Història).	  
-‐	  Marín	  Fernández,	  María	  José	  (Facultat	  d’Economia).	  
-‐	  Marzal	  Raga,	  Consuelo	  Reyes	  (Facultat	  de	  Dret).	  
-‐	  Royo	  Ruiz,	  Isabel	  (Facultat	  de	  Ciències	  Socials).	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació	  
-‐	  Gandía	  Sellens,	  María	  Aránzazu	  (Facultat	  de	  Dret).	  
	  
PAS:	  
-‐	  Gironés	  Cervera,	  María	  Amparo	  (Facultat	  de	  Ciències	  Matemàtiques).	  
-‐	  Margaix	  Arnal,	  Diego	  (Servei	  de	  Biblioteques	  i	  Documentació).	  
-‐	  Montiel	  Roig,	  Gonzalo	  (Serveis	  Centrals	  Administratius	  i	  Econòmics).	  
-‐	  Pérez	  Gisbert,	  José	  María	  (Facultat	  de	  Ciències	  Matemàtiques).	  
	  
Estudiants:	  
-‐	  Martínez	  Ferrer,	  Luis	  (Facultat	  de	  Dret).	  
-‐	  Rodríguez	  Llorens,	  Enrique	  (Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació).	  
-‐	  Vidal	  Bartolomé,	  Andrés	  (Facultat	  de	  Dret).	  
-‐	  Villalba	  Crucera,	  Rafael	  (Facultat	  de	  Dret).	  
-‐	  Vacant.	  
-‐	  Vacant.	  
-‐	  Vacant."	  
	  
Proclamar	   membres	   de	   la	   Comissió	   de	   Professorat	   els	   membres	   de	   la	   comunitat	  
universitària	  següents:	  
	  
ACUV	  22/2013:	  
	  
“PDI	  amb	  vinculació	  permanent	  :	  
Grup	  I:	  Forés	  Conchell,	  Vicenta	  Dolores	  (Facultat	  d’Economia).	  
Grup	  II:	  Ramos	  López,	  José	  (Facultat	  de	  Psicologia).	  
Grup	  III:	  Ricós	  Vidal,	  María	  Amparo	  (Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació).	  
Grup	  IV:	  Centeno	  Guil,	  José	  María	  (Facultat	  de	  Farmàcia).	  
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PDI	  amb	  vinculació	  no	  permanent:	  
Grup	  I:	  Villar	  Aguilés,	  Alicia	  (Facultat	  de	  Ciències	  Socials).	  
Grup	  II:	  Cauli,	  Omar	  (Facultat	  d’Infermeria	  i	  Podologia).	  
Grup	  III:	  García	  Defez,	  María	  Sandra	  (Facultat	  de	  Filosofia	  i	  Ciències	  de	  l’Educació).	  
Grup	  IV:	  Moliner	  Martínez,	  Yolanda	  (Facultat	  de	  Química).	  
	  
Personal	  investigador	  en	  formació:	  
-‐	  Rodríguez	  Carrasco,	  Yelko.	  (Facultat	  de	  Farmàcia).	  
	  
PAS:	  
-‐	  Ruiz	  Fernández,	  Irene	  (Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació).	  
	  
Estudiants:	  
-‐	  Sauco	  Rosa,	  Agustí	  (Facultat	  de	  Magisteri).”	  
	  
	  
Proclamar	   membres	   de	   la	   Comissió	   d’Investigació	   els	   membres	   de	   la	   comunitat	  
universitària	  següents:	  
	  
ACUV	  23/2013:	  
	  
	  “Personal	  investigador	  en	  formació:	  
-‐	  Todolí	  Signes,	  Adrián	  (Facultat	  de	  Dret).	  
	  
PAS:	  
-‐	  Sánchez	  Carmen,	  Fernando	  José	  (Serveis	  Centrals	  Administratius	  i	  Econòmics).	  
	  
Estudiant	  de	  doctorat:	  
-‐	  Martínez	  Tormos,	  Ana	  María	  (Facultat	  de	  Medicina	  i	  Odontologia).”	  
	  
Proclamar	   membres	   de	   la	   Comissió	   d’Avaluació	   de	   la	   Qualitat	   dels	   Serveis	  
Universitaris	  els	  membres	  de	  la	  comunitat	  universitària	  següents:	  
	  
ACUV	  24/2013:	  
	  
“PAS:	  
-‐	  García	  López,	  Francisco	  (Servei	  de	  Biblioteques	  i	  Documentació).	  
-‐	  Güemes	  Heras,	  Jaime	  (Jardí	  Botànic).”	  
	  
	  
Proclamar	   membres	   de	   la	   Comissió	   de	   Política	   Lingüística	   els	   membres	   de	   la	  
comunitat	  universitària	  següents:	  
	  
ACUV	  25/2013:	  
	  
	  “PAS:	  
-‐	  Signes	  Pérez,	  Raquel	  (Servei	  d’Extensió	  Universitària).	  
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-‐	  Torrecillas	  Martínez,	  Jacinto	  José	  (Facultat	  de	  Ciències	  Matemàtiques).”	  
	  
	  
Proclamar	  membres	   de	   la	  Comissió	   de	   Reclamacions	   els	   catedràtics	   i	   catedràtiques	  
següents:	  
	  
ACUV	  26/2013:	  
	  
"Catedràtics	  i	  catedràtiques	  d’universitat:	  
-‐	  Ascaso	  Gimilio,	  Juan	  Francisco	  (Facultat	  de	  Medicina	  i	  Odontologia).	  
-‐	  Echenique	  Elizondo,	  María	  Teresa	  (Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació).	  
-‐	  Olmos	  Ortega,	  María	  Elena	  (Facultat	  de	  Dret)."	  
	  
	  
Punt	  6.	  Informe	  de	  la	  Sindicatura	  de	  Greuges	  corresponent	  al	  curs	  acadèmic	  2012-‐
2013.	  
	  
La	  síndica	  de	  Greuges,	  Carmen	  Carda,	  comença	  la	  seua	  intervenció	  donant	  la	  benvinguda	  
a	  les	  autoritats	  de	  la	  mesa	  i	  als	  assistents	  al	  claustre,	  i	  agraint	  la	  presència	  a	  tots,	  atesa	  la	  
responsabilitat	  que	  exigeix	  la	  representació	  en	  aquest	  òrgan.	  
	  
Recorda	  que	  la	  Sindicatura	  de	  Greuges	  és	  un	  òrgan	  que	  s’encarrega	  de	  vetlar	  pels	  drets	  
dels	   membres	   de	   la	   comunitat	   universitària,	   equivalent	   a	   la	   figura	   del	   defensor	  
universitari.	   La	   síndica	   considera	   que	   al	   temps	   de	   crisi	   s’hi	   afegeix	   la	   gravetat	   dels	  
problemes,	   i	   per	   això	   l’informe	  que	   porta	   avui	   al	   claustre	   reflecteix	   aquesta	   situació	   i	  
afecta	   les	   activitats	   de	   tota	   la	   institució.	   Aquest	   informe,	   estatutàriament,	   s’ha	   de	   fer	  
anualment	  de	  manera	  obligatòria.	  Recorda	  també	  que	  el	  seu	  mandat	  és	  únic	  i	  per	  quatre	  
anys,	  per	  tant	  aquest	  serà	  l’últim	  de	  la	  síndica.	  
	  
El	  plantejament	  general	  de	  la	  situació	  universitària	  l’ha	  fet	  el	  rector,	  però	  en	  l’informe	  es	  
quantifiquen	  els	  assumptes	  que	  han	  arribat	  al	  llarg	  de	  l’any	  2013.	  L’informe	  es	  troba	  al	  
blog	  de	  la	  Sindicatura	  de	  Greuges	  per	  a	  poder	  consultar-‐lo.	  
	  
Quant	  als	  indicadors,	  enguany	  s’han	  obert	  136	  expedients,	   l’any	  es	  va	  tancar	  a	  l’agost	  i	  
per	  tant	  no	  s’hi	  inclouen	  els	  que	  s’han	  produït	  a	  partir	  de	  setembre.	  Són	  49	  consultes	  i	  
87	   reclamacions,	   separats	   per	   col·lectius.	   Crida	   l’atenció	   que	   hi	   ha	   més	   expedients	  
d’estudiants	  potser	  perquè	  són	  els	  més	  nombrosos.	  El	  PAS	  ha	  presentat	  nou	  expedients,	  
el	  PDI	  29,	  dos	  el	  PIF	  i	  els	  estudiants	  la	  resta.	  Quant	  al	  percentatge	  d’homes	  i	  de	  dones,	  
són	  elles	   les	  que	  han	   fet	  més	   reclamacions.	  En	   relació	   amb	   la	  durada	  de	   la	   tramitació	  
dels	   expedientes,	   n’hi	   ha	   alguns	   que	   es	   resolen	   en	   un	   dia	   i	   d’altres	   que	   per	   la	   seua	  
complexitat	  poden	  allargar-‐se	  alguns	  mesos.	  La	  mitjana	  és	  de	  vint	  dies.	  Majoritàriament,	  
els	  expedients	  es	  resolen;	  en	  queden	  pocs	  “a	   l’expectativa”.	  De	  vegades	  desisteixen	  els	  
interessats,	   no	   són	   admesos	   o	   queden	   en	   suspensió	   en	   espera	   de	   la	   decisió	   d’altres	  
òrgans.	  N’han	  estat	  desestimats	  sis,	  desfavorables	  79,	  favorables	  46	  i	  suspesos	  5.	  Quant	  
als	  assumptes	  tractats,	  la	  majoria	  són	  relatius	  a	  la	  llengua	  en	  la	  docència.	  D’altra	  banda,	  
la	   preocupen,	   i	   per	   això	   ha	   estat	   en	   contacte	   amb	   el	   vicerectorat	   d’Estudis	   i	   el	   Servei	  
d’Informàtica,	   els	   problemes	   derivats	   de	   l’aplicació	   del	   sistema	   d’ordenació	   de	  
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matrícula,	   que	   han	   suposat	  moltes	   dificultats,	   però	   reconeix	   que	   hi	   ha	   un	   compromís	  
institucional	  per	  a	  resoldre’ls.	  
	  
Pel	   que	   fa	   a	   les	   beques,	   hi	   ha	   hagut	   una	   important	   sensibilitat	   institucional	   al	  
Vicerectorat	  d’Estudis	  i	  a	   la	  Comissió	  de	  Beques,	   i	  així	  ho	  han	  reconegut	  els	  estudiants	  
en	  aquest	   claustre.	   S’hi	  han	  destinat	   recursos.	   I	   encara	  que	  és	  un	  dels	  problemes	  més	  
greus,	  s’ha	  intentat	  afavorir-‐hi	   l’accés	  als	  alumnes	  amb	  problemes.	  També	  hi	   	  ha	  hagut	  
queixes	  sobre	  el	  postgrau	  Erasmus,	  la	  propietat	  intel·lectual,	  etc.	  
	  
Quant	  al	  PAS,	  han	  estat	   tres	  els	  assumptes:	  un	  conflicte	  d’un	  postgrau	  amb	  un	  PAS,	   la	  
promoció	  de	  la	  carrera	  professional	  i	  la	  reclassificació	  d’un	  lloc	  de	  treball.	  
	  
El	  PDI	  i	  el	  problema	  de	  la	  promoció,	  a	  la	  qual	  ha	  fet	  al·lusió	  el	  rector	  en	  el	  seu	  informe,	  es	  
troben	  en	  un	  punt	  mort	   fins	  que	  no	  es	  resolguen	  per	   la	  via	   legal.	   I	  quant	  a	   l’assumpte	  
majoritari,	   es	   tracta	   de	   la	   convocatòria	   d’ajudes	  del	  Vicerectorat	   d’Investigació,	   per	   la	  
quantitat	  de	  persones	  que	  l’han	  plantejada.	  
	  
La	  síndica	  també	  es	  fa	  ressò	  del	  canvi	  quant	  a	  l’increment	  d’expedients	  al	  llarg	  dels	  anys.	  
Diu	   que	   el	   PAS	   i	   el	   PIF	   havien	   estat	   units	   i	   després	   el	   PIF	   ha	   passat	   a	   ser	   un	   grup	  
independent.	  Els	  estudiants	  s’han	  mantingut	  més	  o	  menys	  i	  els	  del	  PDI	  han	  augmentat	  
pel	  problema	  esmentat	  abans.	  Els	  erasmus	  no	  han	  aparegut	  en	  cap	  moment,	  per	  la	  qual	  
cosa	  demana	  als	  deganats	  que	  potencien	  la	  figura	  de	  la	  Sindicatura	  per	  tal	  de	  fer-‐la	  més	  
visible	  i	  que	  s’assabenten	  dels	  recursos	  que	  tenen	  al	  seu	  abast.	  En	  el	  cas	  de	  la	  Nau	  Gran,	  
per	  primera	  vegada	  hi	  ha	  tres	  reclamacions.	  
	  
A	  més	  del	  treball	  de	  vetlar	  pels	  drets	  de	  la	  comunitat	  universitària,	  ha	  participat	  en	  les	  
activitats	  conjuntes	  amb	  altres	  sindicatures	  i	  altres	  organismes	  en	  què	  es	  pot	  debatre	  i	  
traure	   idees	   per	   millorar	   la	   nostra	   institució.	   Hem	   participat	   en	   trobades	   amb	   altres	  
defensors	  universitaris,	   amb	  defensors	  de	   la	  Xarxa	  Vives	   i	  hem	  participat	  en	  un	  debat	  
nacional	  sobre	  el	  document	  Wert.	  La	  síndica	  refereix	  també	  el	  seu	  paper	  de	  presidenta	  
dels	  defensors	  universitaris	  espanyols	  durant	  any	   i	  mig,	  que	  el	   considera	  molt	  positiu	  
per	  a	  la	  institució.	  
	  
Fent	  un	   resum	  dels	   anys	  2010-‐2011,	  2011-‐2012	   i	   2012-‐2013,	  hi	  ha	  hagut	  un	   total	  de	  
445	  expedients	  de	  tota	  la	  comunitat	  universitària.	  Ha	  atès	  329	  estudiants,	  21	  PAS,	  9	  PIF	  
i	  35	  PDI.	  Ha	  tramitat	  un	  total	  de	  394	  expedients,	  prop	  de	  100	  expedients	  per	  any	  (265	  
reclamacions	  i	  129	  consultes).	  
	  
Quant	   a	   les	   conclusions	   de	   l’informe,	   es	   tracta	   d’una	   reflexió	   sobre	   el	   treball	   fet,	   els	  
inconvenients	   del	   dia	   a	   dia	   i	   els	   problemes	   que	  més	   han	   preocupat.	   Al	  mateix	   temps,	  
aprofita	   l’ocasió	  per	   a	  mostrar	   la	  nadala	  de	   la	   Sindicatura,	  per	   a	   la	  qual	   s’ha	   triat	  una	  
frase	   de	   Gandhi,	   “Per	   a	   qui	   no	   és	   violent,	   tothom	   és	   la	   seua	   família”,	   que	   espera	   que	  
servisca	   de	   reflexió	   per	   a	  millorar	   el	   treball	   de	   la	   institució.	   S’acomiada	  dels	   presents	  
donant	  les	  gràcies	  a	  les	  vicesíndiques,	  al	  personal	  de	  la	  Secretaria	  General	  i	  a	  tots	  els	  que	  
han	  fet	  possible	  amb	  la	  seua	  tasca	  desinteressada	  el	  seu	  mandat,	   ja	  que	  probablement	  
serà	  el	  seu	  últim	  claustre.	  
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S’obre	  un	  torn	  d’intervencions	  de	  cinc	  minuts.	  
	  
Laura	   Peris	   Bolta	   és	   representant	   del	   BEA	   per	   la	   Facultat	   de	   Geografia	   i	   Història.	   En	  
primer	  lloc,	  quant	  al	  recompte	  de	  vots,	  vol	  expressar	  una	  queixa	  pels	  símbols	  d’ideologia	  
nazi	  que	  han	  trobat	  quan	  han	  fet	  el	  recompte	  de	  vots,	  en	  lloc	  de	  creus.	  Opinen	  que	  en	  un	  
òrgan	  democràtic	  no	  té	  cabuda	  aquest	  fet.	  
	  
D’altra	   banda,	   considera	   vergonyós	   que	   els	   representants	   en	   el	   claustre	   l’abandonen	  
abans	  d’acabar	  la	  sessió,	  sobretot	  atès	  que	  els	  estudiants	  expressen	  les	  seues	  queixes	  en	  
el	  torn	  obert	  de	  paraula.	  
	  
Amb	   tot	   el	   respecte	   que	   la	   institució	   els	  mereix,	   ja	   que	   el	   claustre	   és	   necessari	   per	   al	  
funcionament	  de	  la	  Universitat,	  consideren	  que	  les	  xifres	  que	  ha	  recollit	  l’informe	  no	  són	  
representatives.	  Hi	  ha	  moltes	  queixes	  que	  es	  resolen	  en	  altres	  òrgans	  abans	  d’arribar	  a	  
la	  Sindicatura,	  però	  les	  que	  no	  es	  resolen,	  a	  voltes	  tampoc	  hi	  arriben	  per	  un	  problema	  de	  
burocràcia,	  així	  com	  també	  per	  una	  falta	  de	  coneixement	  dels	  òrgans	  que	  hi	  ha	  a	  l’abast	  
dels	  estudiants.	  Per	  tant,	  creuen	  que	  caldria	  fer	  més	  difusió	  d’aquest	  òrgan.	  
	  
La	   síndica	  de	  greuges	   considera	  molt	  oportunes	   les	   apreciacions	  de	  Laura	  Peris	  per	   a	  
poder	  parlar	  de	  la	  facilitat	  per	  a	  poder	  accedir	  a	  la	  Sindicatura	  per	  part	  de	  la	  comunitat	  
universitària	  	  mitjançant	  la	  seu	  electrònica	  ENTREU,	  a	  través	  de	  la	  qual	  es	  pot	  accedir	  a	  
la	  informació,	  els	  serveis	  i	  els	  tràmits	  electrònics	  de	  l’administració	  de	  la	  Universitat	  de	  
València.	   De	   fet,	   s’atenen	   moltes	   consultes,	   fins	   i	   tot	   telefònicament,	   que	   tenen	   una	  
solució	  immediata.	  Quant	  a	  la	  difusió	  de	  l’existència	  d’aquest	  òrgan,	  probablement	  l’any	  
pròxim	   caldria	   fer	   una	   campanya	   per	   tal	   de	   fer	   conèixer	   la	   figura	   del	   defensor	  
universitari	  i	  la	  seua	  utilitat.	  
	  
S’adopta	  l’acord	  següent:	  
	  
El	   claustre	   de	   la	   Universitat	   de	   València,	   en	   sessió	   ordinària,	   celebrada	   el	   18	   de	  
desembre	  de	  2013,	  coneix	   l’informe	  de	  la	  Sindicatura	  de	  Greuges	  corresponent	  al	  curs	  
acadèmic	  2012-‐2013,	  que	  s’adjunta	  com	  a	  annex.	  ACUV	  27/0213.	  (Annex	  II).	  
	  
Punt	  7.	  Torn	  obert	  de	  paraules.	  
	  
Miguel	   Vargas	   parla	   sobre	   el	   màxim	   òrgan	   de	   representació	   dels	   estudiants	   en	   la	  
Universitat,	   l’AGE,	   en	   què	   s’ha	   fet	   palès	   que	   no	   han	   pogut	   tractar	   totes	   aquelles	  
qüestions	  que	  els	  concerneixen.	  Es	  va	  crear	  la	  Comissió	  Assessora	  Estudiantil,	  en	  la	  qual	  
estan	  representades	   les	  ADR	  de	   totes	   les	   facultats,	   la	  mesa	  de	   l’AGE	   i	   la	   representació	  
dels	  estudiants	  en	  el	  Consell	  de	  Govern.	  Pregunta	  per	  què	  no	  s’ha	  reunit	   i	  demana	  per	  
tant	   que	   funcione	   amb	   normalitat	   per	   tal	   de	   garantir	   les	   demandes	   de	   la	   comunitat	  
d’estudiants.	  
	  
Francisco	   Giménez,	   representant	   del	   SEPC,	   llegeix	   un	   manifest	   que	   recull	   l’opinió	  
d’alguns	   alumnes	   de	   la	   Universitat:	   “El	   Sindicat	   d’Estudiants	   dels	   Països	   Catalans	   vol	  
iniciar	   aquesta	   compareixença	   fent	   una	   esmena	   a	   la	   totalitat	   del	   que,	   al	   nostre	   parer,	  
sembla	  una	   significació	  de	   la	   indeferència	   i	   la	   buidesa	  de	   les	   institucions	   enfront	  dels	  
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problemes	  reals	  de	  l’estudiantat.	  Uns	  assenyalen	  el	  problema,	  d’altres	  miren	  el	  dit	  que	  
l’assenyala.	  Entenem	  que	  la	  política	  real	  de	  l’estudiantat	  va	  molt	  més	  enllà	  de	  les	  males	  
gestions	  i	  els	  problemes	  puntuals	  de	  l’organització	  interna	  de	  la	  universitat.	  Impugnem,	  
doncs,	   discursos	   buits	   i	   que	   suavitzen	   la	   realitat	   que	   colpeja	   diàriament	   la	   gent	   del	  
carrer,	  aquella	  que	  no	  sap	  si	  l’any	  pròxim	  podrà	  realitzar	  els	  seus	  estudis.	  Impugnem,	  en	  
definitiva,	   la	   política	   universitària	   de	   canviar	   un	   poc	   per	   no	   canviar	   res.	   Mostrem	   la	  
nostra	   directa	   solidaritat	   i	   la	   nostra	   mà	   estesa	   a	   les	   companyes	   expedientades	   de	   la	  
Universitat	   Jaume	  I	  de	  Castelló,	   les	  quals,	  de	  manera	  arbitrària	  han	  estat	  assenyalades	  
d’organitzar	  una	  xarrada	  sobre	  música	  combativa,	  la	  qual	  va	  	  intentar	  ser	  cancel·lada	  pel	  
Rectorat,	  alhora	  que	  un	  grupuscle	  feixista	  d’Espanya	  2000	  era	  present	  el	  dia	  de	  l’acte	  a	  
la	   UJI.	   Per	   tant,	   denunciem	   aquesta	   decisió	   inquisitorial	   bastida	   en	   una	   normativa	  
franquista	  de	  1954	  i	  exigim	  la	  plena	  rectificació	  i	  absolució	  de	  les	  represaliades.	  Enfront	  
dels	  equips	  rectorals	  feixistes	  ens	  preguntem	  si	  els	  rumors	  de	  col·laboració	  en	  aquesta	  
decisió	  per	  part	  del	  rector	  de	  la	  Universitat	  de	  València	  són	  certs	  i	  volem	  que	  s’alce	  el	  vel	  
de	   fum	   i	   l’opacitat	   sobre	   aquest	   assumpte,	   en	   què	   	   PP	   i	   UPyD	   denunciaren	   el	  
desenvolupament	  d’aquesta	  xarrada.	  Trobareu	  un	  estudiantat	  crític	  i	  participatiu	  que	  se	  
situa	  al	  costat	  de	  la	  cultura	  i	  cada	  dia	  s’organitza	  pel	  seu	  futur	  i	  pel	  seu	  present,	  el	  qual	  
es	  troba	  en	  mans	  d’agents	  obscurs.	  Que	  cadascú	  se	  situe.	  D’altra	  banda,	  volem	  anunciar	  
a	   aquest	   claustre	   que	   ja	   heu	   guanyat,	   que	   la	   victòria	   del	   xantatge	   del	   capital	   i	   dels	  
botxins	  de	  l’ensenyament	  superior	  universitari	  és	  una	  realitat.	  Els	  plans	  que	  a	  final	  dels	  
anys	   90	   s’anunciaven	   al	   si	   de	   la	   Unió	   Europea	   no	   es	   van	   fer	   en	   va	   i	   aquell	   sistema	  
universitari	   democratitzat	   en	   excés	   ja	   és	   història.	   Derivem,	   doncs,	   cap	   a	   un	   model	  
d’empresa,	   un	  model	   en	  què	   la	  participació	  privada	   va	   agafant	  un	  paper	   central	   en	   la	  
gestió	   de	   la	   nostra	   universitat	   i	   ens	   crea,	   com	   ens	   dirien	   els	   economistes,	   mà	   d’obra	  
qualificada	  per	  a	  les	  empreses,	  en	  precarietat,	  com	  determina	  el	  mercat.	  Visca,	  doncs,	  el	  
vertader	  rector	  d’aquesta	  universitat,	  el	  mercat	  laboral	  de	  la	  precarietat	  representada	  a	  
les	  cadires	  opaques	   i	   les	  decisions	  obscures.	  El	  capital,	  el	  criteri	  econòmic,	  el	  preu	   i	  el	  
client	   ja	   formen	  part	  de	   l’ensenyament,	   i	  no	   som	  una	   fàbrica	  de	   tèxtil	  ni	  una	  empresa	  
d’ordinadors,	  som	  el	  nucli	  crític	  de	  la	  societat	  i	  el	  punt	  de	  trobada	  i	  d’inici	  de	  la	  voluntat	  
transformadora	  de	  tota	  la	  societat,	  la	  universitat.	  Dèiem	  al	  començament	  que	  l’educació	  
era	   passaport	   per	   al	   futur,	   que	   aquesta	   pertanya	   als	   qui	   es	   preparen	   pel	   demà.	   No	  
podem	   evitar,	   doncs,	   la	   sensació	   que	   amb	   la	   mercantilització	   de	   l’educació	   pública	  
també	  es	  mercantilitza	  el	  nostre	  futur	  i	  sobretot	  la	  nostra	  possibilitat	  d’intervenció	  en	  la	  
construcció	   del	   futur	   de	   la	   nostra	   societat.	   I	   sabeu	   què?	   No	   esteu	   defensant	   la	  
universitat,	  ni	  tan	  sols	  us	  situeu	  al	  costat	  de	  l’estudiantat,	  sinó	  que	  us	  situeu	  al	  costat	  de	  
les	  peülles	   	  del	  capital.	  Trobem	  un	  professorat	  desmoralitzat,	  carregat	  de	  treball	   i	  amb	  
mitjans	  cada	  vegada	  més	  limitats	  per	  tal	  de	  desenvolupar	  el	  seu	  ensenyament.	  Trobem	  
investigadors	   sense	   investigar	   i	   bloquejats	   als	   quals	   al·leguen	   la	   situació	   actual	   per	  
argumentar	  el	  “no”	  a	  tot.	  Trobem,	  d’una	  banda,	  un	  estudiantat	  dividit,	  despolititzat	  i	  que	  
viu	  aïllat	  de	  la	  realitat	  fins	  i	  tot	  dels	  seus	  propis	  companys,	  i	  d’una	  altra	  tenim,	  en	  canvi,	  
un	   estudiantat	   que	   es	   troba	   entre	   la	   bota	   repressiva	   i	   l’aula	   buida	   de	   les	   nostres	  
institucions	   i	   direccions	   universitàries.	   Situem	   cronològicament	   el	   començament	   del	  
procés	   sense	   precedents	   que	   estem	   patint	   en	   aquest	  moment,	   el	   dels	   estudiants	   dels	  
països	  catalans,	  en	  el	  naixement	  de	  l’Organització	  Mundial	  del	  Comerç	  el	  1995,	  quan	  van	  
signar	   l’Acord	  General	  del	  Comerç	  de	  Serveis,	  acord	  que	  va	  donar	  el	  tret	  d’eixida	  de	   la	  
liberalització	   comercial	   de	   l’ensenyament;	   després	   arribem	   a	   l’adaptació	   a	   l’Espai	  
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Europeu	  d’Ensenyament	  Superior,	  el	  Pla	  Bolonya,	  i	  acabem	  en	  l’Estratègia	  Universitària	  
2015,	  que	  s’erigeix	  com	  a	  últim	  setge	  contra	  l’educació	  pública	  del	  nostre	  territori.”	  
	  
Com	   a	   resum	   d’aquest	   manifest,	   mostren	   la	   seua	   mà	   estesa	   al	   PDI	   i	   al	   PAS	   per	   tal	  
d’organitzar	   junts	   una	   resposta.	   S’adrecen	   a	   tots	   els	   agents	   que	   intervenen	   en	   el	  
funcionament	  de	  l’ensenyament.	  Demanen	  unitat	  i	  solidaritat	  amb	  els	  expedientats	  de	  la	  
UJI	  i	  el	  desig	  de	  fer	  un	  pas	  endavant	  per	  capgirar	  la	  situació.	  
	  
Pablo	   Gallén	   és	   claustral	   de	   la	   Facultat	   de	   Filologia,	   Traducció	   i	   Comunicació	   per	  
Acontracorrent.	  Vol	   fer	  referència,	  en	  relació	  amb	  l’informe	  del	  rector,	  a	   les	  previsions	  
del	  pressupost	  de	  2014.	  	  Les	  consideren	  irreals	  perquè	  en	  el	  context	  socioeconòmic	  tan	  
precari	   és	   una	   il·lusió	   pensar	   que	   la	   situació	   de	   la	   universitat	   no	   empitjorarà.	   Així,	  
entenen	  la	  deriva	  financera	  de	  la	  universitat	  als	  últims	  anys.	  El	  fet	  que	  els	  pressupostos	  
s’hagen	  reduït	  un	  20%	  ens	  condemna	  a	  més	  retalls,	  reduccions	  de	  salaris,	  pèrdua	  de	  la	  
qualitat	  acadèmica	   i	   investigadora.	  Exigeixen,	  per	   tant,	  una	  resposta	  en	  bloc	  de	   tota	   la	  
comunitat	  universitària.	  
	  
Quant	  al	  cas	  de	  RTVV,	  recorda	  que	  molts	  professors	  associats	  dels	  graus	  de	  periodisme	  i	  
comunicació	   audiovisual	   treballaven	   al	   canal	   autonòmic,	   i	   ara,	   pel	   fet	   del	   requisit	  
inherent	  als	  associats	  d’acreditar	  la	  seua	  activitat	  professional	  fora	  de	  la	  universitat,	  es	  
pregunta	  si	  seran	  acomiadats,	  cosa	  que	  seria	  injusta	  atesa	  la	  seua	  vàlua.	  
	  
David	  Gil	  és	  claustral	  de	  la	  Facultat	  de	  Ciències	  Socials	  per	  Acontracorrent.	  Comença	  la	  
seua	   intervenció	   recordant	   les	   78	   dones	   que	   han	   esta	   assassinades	   enguany	   pel	  
masclisme.	   Això	   es	   una	   prova	   que	   el	   patriarcat,	   el	   sistema	   de	   dominació	   dels	   homes	  
sobre	  les	  dones,	  està	  més	  viu	  que	  mai	  en	  la	  nostra	  societat	  
	  
Consideren	   que	   cal	   combatre	   aquest	   sistema	   en	   tots	   els	   àmbits	   de	   la	   vida	   i	   que	   la	  
Universitat	  de	  València	  no	  hi	  fa	  tot	  el	  que	  caldria,	  perquè	  encara	  que	  hi	  haja	  una	  Unitat	  
d’Igualtat,	   en	   realitat	   se	   segueixen	   fent	   comentaris,	   acudits,	   es	   veuen	   comportaments	  
que	   són	   tolerats	   i	   no	   es	   persegueixen	   amb	   contundència.	   Veuen	   també	   que	   hi	   ha	   un	  
dèficit	  estructural	  quant	  a	   la	  paritat,	   i	  és	  que	  a	   les	   instàncies	  superiors	  de	   la	   jerarquia	  
universitària	  segueix	  existint	  un	  sostre	  de	  vidre	  que	   impedeix	  a	   les	  dones	  arribar-‐hi.	   I	  
fins	  i	  tot	  ens	  trobem	  amb	  materials	  docents	  que	  equiparen	  l’avortament	  amb	  la	  pena	  de	  
mort	   o	   la	   tortura.	   Són	   coses	   intolerables	   des	   del	   seu	   punt	   de	   vista	   i	   creuen	   que	   la	  
Universitat	   de	   València	   hauria	   d’identificar	   i	   condemnar	   aquestes	   pràctiques	   que	  
sustenten	  el	   sistema	  patriarcal	  que	  origina	   la	  violència	   contra	   les	  dones	   i	   tenir-‐hi	  una	  
postura	  ferma.	  No	  obstant	  això,	  al	  seu	  parer,	  a	  les	  aules	  s’equipara	  el	  feminisme	  amb	  el	  
masclisme.	  Consideren	  que	  això	  és	  un	  despropòsit	  ja	  que	  el	  feminisme	  és	  un	  moviment	  
social,	   polític	   i	   cultural	   que	   ens	   ensenya	   a	   combatre	   la	   dominació	   i	   que	   lluita	   per	  
l’emancipació	  no	  només	  de	  les	  dones,	  sinó	  de	  les	  persones.	  Per	  finalitzar,	  proposen	  un	  
canvi	  de	  terme,	  en	  lloc	  de	  “violència	  de	  gènere”,	  “terrorisme	  masclista”.	  
	  
Daniel	  Oliver	  expressa	   la	   seua	  opinió	   sobre	  el	   fet	  que	  el	   rector	  de	   la	  UJI	  ha	  obert	   tres	  
expedients	  als	  companys	  del	  Front	  d’Estudiants	  per	  la	  Universitat	  Pública	  per	  la	  xarrada	  
sobre	   música	   combativa	   i	   sobre	   la	   repressió	   que	   hi	   va	   haver	   durant	   la	   setmana	   de	  
benvinguda	  a	   la	  UJI.	  Els	   expedients	   s’han	  obert	   a	  membres	  de	   la	   Junta	  Permanent	  del	  
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Consell	  de	  l’Estudiant	  i	  van	  ser	  elegits	  democràticament.	  Consideren	  que	  es	  tracta	  d’un	  
atac	  contra	  la	  llibertat	  d’expressió.	  Denuncien	  també	  que	  els	  expedients	  estan	  basats	  en	  
un	  reglament	  disciplinari	  franquista	  de	  1954,	  que	  preveu	  sancions	  com	  ara	  la	  pèrdua	  del	  
dret	  d’examinar-‐se	  o	  l’expulsió	  de	  la	  universitat.	  
	  
El	   FEU,	   el	   SEPC	   i	   Acontracorrent	   diuen	   que	   no	   permetran	   els	   atacs	   contra	   les	  
organitzacions	  estudiantils	  i	  faran	  el	  que	  siga	  necessari	  perquè	  els	  expedients	  no	  vagen	  
avant,	  atès	  que	   la	  solidaritat	  és	   la	  seua	  millor	  arma,	   i	  per	   tant	  demanen	  a	   tots	  els	  que	  
creguen	  en	  una	  democratització	  real	  de	  la	  universitat	  que	  facen	  tot	  allò	  que	  puguen	  per	  
aturar	  aquests	  expedients.	  
	  
D’altra	  banda,	   exigeixen	  que	  es	   regule	  el	  dret	  a	   la	  vaga,	  perquè	  és	  un	  dret	  democràtic	  
innegable	  per	  a	  les	  protestes	  estudiantils.	  El	  FEU	  vol	  remarcar	  la	  incapacitat	  dels	  actuals	  
òrgans	   per	   a	   la	   necessària	   transformació	   de	   la	   universitat,	   i	   per	   això	   construiran	  
l’alternativa	  universitària	  popular	  per	  tal	  de	  crear	  una	  universitat	  per	  als	  treballadors	  i	  
els	  estudiants.	  
	  
Rocío	  Raya,	  de	  la	  Facultat	  de	  Dret	  i	  claustral	  per	  Acontracorrent,	  fa	  seua	  la	  màxima	  “és	  
impossible	  ser	  demòcrata	  sense	  ser	  antifeixista”,	  i	  per	  això	  estan	  indignats,	  pel	  fet	  que	  hi	  
haja	   associacions	   d’ultradreta	   en	   aquesta	   universitat	   que	   comparteixen	   seient	   en	  
aquesta	   sessió	   del	   claustre.	   Fa	   referència	   a	   un	   fet	   presenciat	   i	   que	   consideren	  
inacceptable:	  el	  31	  d’octubre	  comptaven	  al	  Campus	  dels	  Tarongers	  amb	  la	  presència	  de	  
persones	   pertanyents	   a	   grups	   neonazis	   i	   que	   no	   formen	   part	   de	   la	   comunitat	  
universitària,	   que	   van	   ser	   convidats	   per	   l’Associació	   Espanyola	   d’Estudiants	   per	   la	  
Llibertat	   i,	  concretament,	  pel	  claustral	  de	   la	  Facultat	  de	  Dret	  Samuel	  López	  Tronchoni,	  
que	   els	   va	   donar	   recer	   a	   l’espai	   que	   la	   Universitat	   de	   València	   concedeix	   a	   les	  
associacions.	  Consideren	  inacceptable	  fer	  apologia	  del	  racisme	  i	  de	  la	  xenofòbia	  tal	  com	  
han	   observat	   avui	   en	   les	   votacions.	   Per	   això	  demanen	   a	   la	  Universitat	   de	  València	   un	  
paper	  actiu	  per	  tal	  d’il·legalitzar	  totes	  les	  associacions	  neonazis	  i	  feixistes	  i	  la	  condemna	  
d’aquests	   tipus	  d’activitats,	   ja	  que	  constitueixen	  una	  amenaça	  per	  a	   la	  democràcia	   i	   la	  
vida	  de	  moltes	  persones.	  
	  
Óscar	  Moreno	  és	  representant	  de	   la	  Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació	  per	  
Campus	   Jove.	   La	   seua	   intervenció	   és	   un	   prec	   sobre	   l’horari	   especial	   d’estudi	   de	   les	  
biblioteques.	  Al	  seu	  sindicat	  consideren	  que	  el	  Servei	  de	  Biblioteques	  i	  Documentació	  és	  
primordial	  per	  als	  alumnes	  de	  la	  Universitat	  i	  s’ha	  de	  potenciar	  al	  màxim,	  ja	  que	  permet	  
estudiar	  en	  un	  lloc	  idoni	  i	  adequat.	  Per	  tant,	  fan	  la	  següent	  proposta	  per	  tal	  de	  millorar	  
l’horari:	   que	   durant	   els	   períodes	   d’exàmens	   s’òbriguen	   les	   24	   hores	   del	   dia	   les	   tres	  
biblioteques	   més	   importants	   dels	   campus,	   que	   així	   ho	   fan,	   sense	   tancar	   cap	   planta,	  
incloent-‐hi	  els	  caps	  de	  setmana.	  
	  
Joan	  Carles	  Bernat	  és	  claustral	  per	  la	  Facultat	  de	  Psicologia	  i	  Delegat	  de	  treballadors/res	  
per	  la	  CGT.	  Vol	  transmetre	  un	  acord	  del	  Comitè	  d’Empresa	  de	  fa	  dos	  dies,	  en	  el	  qual	  es	  
prega	  adoptar	  una	  postura	  davant	  la	  nova	  taxa	  de	  reposició	  que	  ha	  proposat	  el	  govern	  
espanyol,	  en	  què	  es	  demana	  que	  aquesta	  taxa	  incloga	  també	  el	  personal	  laboral	  indefinit	  
en	  el	  10%.	  Això	  significa	  que	  s’impedirà	   la	  promoció	  del	  personal	  d’aquesta	   institució	  
amb	   els	   efectes	   col·laterals	   que	   els	   estudiants	   han	   posat	   de	   manifest:	   augment	   de	   la	  
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càrrega	   docent,	   empitjorament	   de	   la	   qualitat,	   amb	   la	   paradoxa	   que	   realment	   es	   vol	  
reconèixer	   la	   investigació,	   els	   sexennis,	   i	   no	   la	   qualitat	   de	   la	   docència,	   al	   seu	   parer.	  
Llavors,	  com	  a	  membre	  d’aquest	  claustre	   i	  del	  Comitè	  d’Empresa,	  després	  de	  dos	  anys	  
de	  manifestacions,	  la	  resposta	  que	  han	  rebut	  ha	  estat	  l’enduriment	  de	  les	  pràctiques	  de	  
la	  promoció	  en	  totes	  les	  universitats.	  
	  
D’altra	   banda	   fa	   una	   reflexió	   aprofitant	   un	   fet	   que	   el	   rector	   ha	   posat	   de	  manifest:	   	   el	  
creixement	   descontrolat	   de	   les	   universitats	   privades	   a	   la	   Comunitat	   Valenciana.	   Es	  
pregunta	   com	   es	   possible	   que	   trobe	   personal	   de	   les	   universitats	   públiques	   que	   són	  
col·laboradors	  	  necessaris	  de	  les	  guies	  docents,	  de	  les	  pràctiques	  i	  de	  l’organització	  i	  la	  
gestió	  de	  les	  universitats	  privades?	  Creu	  que	  és	  una	  reflexió	  que	  hauríem	  de	  fer	  tots.	  La	  
majoria	  d’aquestes	  universitats	  no	  podrien	  existir	  sense	  la	  connivència	  i	  la	  col·laboració	  
del	  professorat	  de	   les	  universitats	  públiques.	   I	   creu	  que	  s’hauria	  de	   fer	  un	  pas	  més,	   si	  
realment	  no	  volem	  universitats	  privades	   al	   nostre	   territori.	  No	   s’haurien	  de	  permetre	  
aquestes	  pràctiques	  amb	  els	  diners	  públics.	  	  
	  
Germán	  García,	  representant	  del	  GUAI	  per	  la	  Facultat	  de	  Dret,	  considera	  que	  el	  sistema	  
no	   funciona,	   que	   és	   evident	   que	   alguna	   cosa	   està	   fallant	   quan	   la	   participació	   dels	  
estudiants	  en	   les	  eleccions	  és	   tan	  sols	  del	  20%.	  Hauríem	  de	  preguntar-‐nos	  si	  és	  per	   la	  
passivitat	   de	   les	   associacions	   i	   dels	   estudiants,	   per	   la	   falta	   d’informació,	   per	   la	   falta	  
d’imaginació,	  d’idees	  o	  de	  compromís.	  Per	  això,	  el	   seu	  grup	  està	  obert	  a	   les	  propostes	  
noves.	   Són	   independents	   de	   partits	   polítics	   i	   continuen	   treballant	   per	   l’interès	   dels	  
estudiants	  i	  de	  la	  comunitat	  universitària	  i	  perquè	  la	  Universitat	  siga	  un	  punt	  de	  trobada	  
social,	  cultural	  i	  educatiu.	  
	  
Antoni	   Pascual,	   representant	   del	   BEA	   per	   la	   Facultat	   d’Infermeria	   i	   Podologia,	   vol	  
comentar	   la	   baixa	   participació	   dels	   estudiants	   en	   les	   eleccions	   dels	   òrgans	   de	   la	  
universitat.	   Creu	   que	   la	   majoria	   dels	   estudiants	   no	   coneixen	   els	   òrgans	   que	   els	  
representen,	   menys	   encara	   s’hi	   senten	   representats	   i	   ignoren	   la	   seua	   capacitat	   per	   a	  
millorar	  la	  universitat.	  Com	  a	  exemple,	  hi	  ha	  el	  seu	  cas,	  que	  quan	  ha	  acabat	  la	  carrera	  ha	  
conegut	  realment	  aquests	  òrgans.	  I	  com	  aquest,	  n’hi	  ha	  molts	  d’estudiants	  que	  acabaran	  
i	  no	  s’hauran	  assabentat	  de	  la	  seua	  existència.	  Creu	  que	  els	  principals	  motius	  són	  que	  la	  
campanya	  electoral	   i	   les	   eleccions	  no	  es	  donen	  a	   conèixer	  de	  manera	  eficaç,	   ja	  que	  es	  
limiten	  a	  publicar	  a	  la	  seua	  pàgina	  web	  la	  informació	  o	  envien	  correus	  esporàdicament.	  
També	  opinen	  que	  es	  dóna	  importància	  al	  curs	  acadèmic,	  però	  la	  participació	  queda	  en	  
segon	  pla.	  Per	  això	  troba	  que	  la	  peça	  clau	  per	  a	  recuperar	  la	  participació	  estudiantil	  és	  
una	   sòlida	   relació	   entre	   els	   seus	   representants	   i	   els	  docents,	   és	   a	  dir,	   conscienciar	   els	  
estudiants	  dins	  de	  les	  aules.	  Per	  això,	  demana	  que	  la	  Universitat	  prenga	  un	  paper	  actiu	  
en	   la	   difusió	   del	   seu	   funcionament	   i	   de	   les	   vies	   de	   participació	   dels	   estudiants	   per	   a	  
defensar	  els	  seus	  interessos	  i	  millorar	  la	  Universitat	  de	  València	  
	  
Jordi	  Caparrós	  és	  coordinador	  de	  l’Assemblea	  General	  d’Estudiants.	  Es	  pregunta	  per	   la	  
funcionalitat	  del	  seu	  càrrec,	   ja	  que	  no	  considera	  que	  realment	  tinga	  cap	  representació.	  
Per	  altra	  banda,	  és	  claustral	  de	  la	  Facultat	  de	  Filologia,	  Traducció	  i	  Comunicació	  pel	  BEA	  
i	  membre	  del	  Consell	  de	  Departament	  de	  Filologia	  Catalana.	  Al	  seu	  departament	  van	  fer	  
una	   proposta:	   que	   els	   alumnes	   feren	   una	   enquesta	   posterior	   als	   exàmens,	   perquè	   de	  
vegades	   les	   preguntes	   d’aquests	   no	   tenen	   res	   a	   veure	   amb	   el	   temari	   que	   s’ha	   donat	  
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durant	   el	   quadrimestre.	   D’altra	   banda,	   proposa	   el	   canvi	   en	   el	   correu	   institucional	   del	  
“.es”	  per	  “.com”	  o	  “.edu”	  per	  tal	  de	  no	  ferir	  cap	  sensibilitat	  identitària.	  
	  
Agustí	   Sauco	   és	   estudiant	  del	  Màster	  d’Educació	   Secundaria	   i	   claustral	   del	  BEA	  per	   la	  
Facultat	  de	  Magisteri.	  La	  seua	  intervenció	  es	  divideix	  en	  dos	  punts.	  	  
	  
Quant	  a	  la	  segona	  fase	  de	  les	  matrícules,	  el	  4	  de	  setembre	  es	  va	  tancar	  la	  segona	  fase	  de	  
la	  preinscripció	  de	  tots	  els	  màsters,	  però	  el	  problema	  va	  venir	  amb	  la	  resolució,	  perquè	  
la	  matrícula	  de	  tots	  els	  màsters	  es	  va	  fer	  entre	  els	  dies	  19	  i	  el	  26,	  mentre	  que	  la	  resolució	  
de	  la	  preinscripció	  del	  màster	  de	  secundària	  es	  va	  publicar	  el	  dia	  27,	  l’endemà	  del	  final	  
de	  la	  matrícula	  de	  la	  resta	  de	  màsters.	  Amb	  tot	  això,	  el	  que	  vol	  assenyalar	  és	  que	  molts	  
estudiants	   fan	   la	   preinscripció	   en	   diversos	   màsters	   i	   al	   setembre	   han	   de	   triar	   entre	  
matricular-‐se	  en	  un	  màster	  o	  esperar	  a	  una	  resolució	  de	  preinscripció	  que	  encara	  no	  ha	  
eixit.	  Tenint	  en	  compte	  que	  hi	  ha	  	  la	  possibilitat	  de	  renunciar	  a	  la	  matrícula	  i	  canviar	  de	  
màster,	  es	  pregunta	  si	  no	  seria	  més	  senzill	  publicar	  tots	  els	  resultats	  de	   forma	  que	  els	  
estudiants	   puguen	   triar	   entre	   totes	   les	   opcions.	   Creu	   que	   així	   s’evitaria	   el	   caos	   a	   les	  
secretaries	   de	   les	   facultats	   i	   el	   fet	   de	   renunciar	   a	   una	   matrícula	   per	   entrar	   en	   una	  
preinscripció	  que	  ix	  posteriorment.	  En	  aquest	  punt	  cal	  parlar	  també	  dels	  estudiants	  en	  
llistes	   d’espera,	   que	   es	   troben	   amb	   informacions	   molt	   contradictòries	   segons	   el	  
funcionari	  que	  els	  atenga.	  
	  
En	   segon	   lloc	   vol	   parlar	   d’un	   fet	   ocorregut	   aquesta	   setmana	   en	   relació	   amb	   les	  
pràctiques	   externes.	   Es	   troben	   amb	   el	   mateix	   problema,	   la	   falta	   d’informació	   dels	  
alumnes.	   De	   fet,	   la	   majoria	   es	   va	   enterar	   de	   la	   convocatòria	   d’elecció	   de	   centre	   per	  
casualitat,	  mirant	   la	   pàgina	  web.	  No	   van	   rebre	   cap	   correu	   informatiu.	   A	  més,	   per	   una	  
errada,	   molts	   alumnes	   (entre	   els	   quals	   es	   troba	   ell	   mateix),	   no	   figuraven	   en	   la	   llista	  
d’adjudicacions	  de	  dia,	  hora	  i	  aula	  per	  a	  l’elecció	  de	  centre.	  I	  la	  situació	  a	  les	  secretaries	  
es	  va	  tornar	  a	  repetir.	  Vol	  assenyalar	  que	  primerament	  es	  va	  publicar	  la	  llista	  de	  centres,	  
un	   mes	   després	   es	   va	   publicar	   la	   mateixa	   llista	   ampliada	   incloent-‐hi	   el	   centre,	  
l’especialitat	   que	   s’ofertava	   i	   el	   nombre	  de	  places	  de	   cada	   especialitat.	   Segons	   la	   seua	  
informació,	  és	  el	  professor	  qui	  demana	  si	  vol	  agafar	  pràctiques,	  quants	  alumnes	  agafa,	  
etc.	   Per	   tant	   es	   pregunta	   per	   què	   no	   es	   publica	   tot	   junt,	   el	   centre,	   el	   professor,	  
l’especialitat	  i	  el	  nombre	  de	  places	  tenint	  en	  compte	  que	  aquesta	  informació	  la	  tenen	  al	  
seu	  abast.	  Per	   tot	  el	  que	  ha	  exposat,	  demanen	  dues	  consideracions	  en	  nom	  de	   tots	  els	  
estudiants	  de	  màster:	  que	   la	   llista	   zero	   servisca	  per	  a	   informar	   sobre	   la	  publicació	  de	  
totes	   les	   resolucions	   que	   vagen	   apareixent	   i	   en	   definitiva	   totes	   les	   coses	   realment	  
importants	  per	  als	  estudiants.	  També	  demanen	  que	  es	  tinguen	  en	  compte	  tots	  els	  errors	  
sorgits	  en	  la	  gestió	  burocràtica	  dels	  màsters	  per	  tal	  de	  poder	  corregir-‐los	  en	  un	  futur.	  
	  
Guillem	  Chismol,	  claustral	  del	  BEA	  per	   la	  Facultat	  de	  Magisteri,	  critica	   igual	  que	  altres	  
companys,	   que	   uns	   representants	   del	   claustre	   abandonen	   la	   sessió	   abans	   d’acabar.	  
També,	  quant	  a	  la	  intervenció	  de	  Francisco	  Giménez,	  es	  planteja	  igualment	  el	  sentit	  de	  la	  
tasca	   que	   realitzen	   perquè,	   en	   relació	   amb	   els	   pressupostos	   aprovats,	   poc	   es	   pot	   fer	  
quan	  contenen	  unes	  directrius	  devastadores	  per	  als	  estudiants.	  I	  coincideix	  també	  amb	  
Joan	  Carles	  Bernat	  que	  es	  poden	  posicionar,	  fer	  manifestos,	  etc.,	  però	  arriba	  un	  moment	  
que	  cal	  anar	  més	  enllà.	  El	  BEA	  dóna	  el	  suport	  als	  companys	  de	  la	  UJI	  i	  a	  tot	  el	  personal	  
que	  no	  renova	  per	  l’aplicació	  de	  la	  taxa	  de	  reposició,	  perquè	  les	  lluites	  són	  comunes.	  En	  
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relació	   amb	   els	   pressupostos	   també	   el	   BEA	   es	   posiciona	   a	   favor	   de	   la	   proposta	   de	   la	  
Gerència	  de	  reducció	  de	  despesa	  energètica,	  perquè	  es	  tracta	  d’un	  deure	  mediambiental.	  
	  
Com	  a	  estudiant	  del	  Màster	  d’Educació	  Secundària,	   fa	  una	   reflexió	   sobre	   la	   indignació	  
dels	  alumnes.	  Per	  exemple,	  el	  grup	  de	  dibuix	  s’ha	  reunit	  amb	  el	  seu	  coordinador	  per	  tal	  
de	  canviar	  radicalment	  la	  composició	  de	  les	  classes.	  Per	  tant,	  creu	  que	  és	  el	  moment	  de	  
treballar	  tots	  junts,	  convida	  la	  vicerectora	  de	  Postgrau	  a	  fer-‐ho,	  ja	  que	  la	  situació	  és	  molt	  
adversa.	   Per	   finalitzar	   demana	   que	   es	   treballe	   perquè	   aquest	   màster	   habilite	   per	   a	  
treballar	  a	  la	  Unió	  Europea.	  
	  
Víctor	  Luna,	  claustral	  pel	  BEA	  de	   la	  Facultat	  d’Economia,	  vol	  parlar	  de	   la	  necessitat	  de	  
replantejar	  les	  competències	  delegades	  a	  Adeit	  (Fundació	  Universitat-‐Empresa)	  quant	  a	  
la	   gestió	   de	   determinades	   beques	   de	  mobilitat	   per	   als/les	   estudiants.	   És	   sabut	   que	   la	  
Universitat	  de	  València	  ofereix	  un	  paquet	  d’aquestes	  ajudes:	  Erasmus	  Estudi,	  Erasmus	  
Pràctiques,	  beca	  Leonardo,	  beca	  Drac,	  etc.	  No	  obstant	  això,	  vol	  parlar	  de	  les	  pràctiques	  
realitzades	   per	   alumnes	   a	   països	   europeus	   i	   la	   relació	   amb	   la	   fundació	   esmentada.	  
Perquè	   quan	   un	   estudiant	   demana	   la	   beca	   Leonardo,	   Adeit	   gestiona	   tots	   els	   tràmits	   i	  
busca	  al	  candidat	  una	  empresa.	  Però	  quan	  l’estudiant	  demana	  ajuda	  a	  aquest	  organisme	  
per	  buscar	  una	  empresa	  a	  l’exterior	  per	  tal	  de	  realitzar	  les	  pràctiques	  curriculars	  del	  seu	  
grau	  o	   llicenciatura,	  no	  rep	  cap	   tipus	  d’ajuda	   i	  per	   tant	  hi	  ha	  moltes	  queixes,	  entre	   les	  
quals	   figura	   la	   seua.	   Proposa	   que	   les	   ajudes	   per	   a	   la	  mobilitat	   siguen	   gestionades	   pel	  
personal	  de	  la	  universitat	  i	  no	  per	  la	  Fundació,	  atès	  que	  és	  la	  Universitat	  de	  València	  i	  no	  
Adeit	  qui	  finança	  aquests	  programes.	  
	  
Alejandro	   Ramos,	   claustral	   de	   la	   Facultat	   de	   Ciències	   Biològiques	   pel	   BEA,	   posa	   de	  
manifest	   el	   seu	   rebuig	   a	   la	   reducció	   del	   tercer	   grup	   del	   grau	   de	   biològiques	   amb	   la	  
consegüent	   massificació	   de	   les	   aules	   i	   les	   queixes	   d’alumnes	   que	   no	   poden	  
compatibilitzar	  el	  treball	  i	  els	  estudis.	  
	  
Alexandre	   Cucala	   és	   claustral	   del	   BEA	   del	   grau	   de	   ciència	   i	   tecnologia	   dels	   aliments.	  
Considera	  que	  la	  imatge	  de	  la	  Mare	  de	  Déu	  s’hauria	  de	  llevar	  de	  l’escut	  de	  la	  Universitat	  
de	  València	  atès	  que	  som	  una	  universitat	  laica.	  
	  
D’altra	  banda,	  durant	  els	  mesos	  de	  desembre	  i	  maig,	  mesos	  de	  lliurament	  de	  treballs	  per	  
als	   exàmens,	   els	   i	   les	   estudiants	   incrementen	   la	   seua	   jornada	   d’estudi	   i	   es	   planteja	   la	  
necessitat	  d’habilitar	  espais	  per	  tal	  de	  facilitar-‐los-‐en.	  Per	  tant	  demana	  l’obertura	  de	  la	  
biblioteca	  de	  Ciències	  del	  Campus	  de	  Burjassot	   tots	  els	   caps	  de	   setmana	  els	  mesos	  de	  
desembre	  i	  maig,	  i	  ampliar	  l’horari	  entre	  setmana.	  De	  pas,	  estén	  la	  seua	  petició	  a	  la	  resta	  
de	  biblioteques	  de	  la	  Universitat	  de	  València.	  
	  
Respon	  el	  delegat	  del	  rector	  per	  als	  estudiants,	  Daniel	  González	  Serisola.	  En	  primer	  lloc	  
dóna	  l’enhorabona	  a	  tots	  els	  membres	  de	  les	  comissions	  i	  del	  Consell	  de	  Govern	  elegits	  
avui	  i	  agraeix	  també	  a	  Carmen	  Carda	  la	  seua	  gestió	  en	  la	  Sindicatura	  de	  Greuges.	  
	  
Respon	  a	  Miguel	  Vargas	  que	  es	  va	  crear	  la	  Comissió	  Assessora	  Estudiantil	  per	  resoldre	  
els	  problemes	  de	  certa	  rellevància	  dels	  estudiants.	  De	  fet,	  la	  primera	  reunió	  tractarà	  del	  
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reglament	   d’eleccions.	   Però	   no	   es	   podrà	   reunir	   en	   totes	   les	   sessions	   del	   Consell	   de	  
Govern,	  perquè	  les	  reunions	  d’aquest	  es	  fan	  amb	  els	  cinc	  membres	  elegits.	  
	  
Quant	   a	   la	   qüestió	   que	   han	   tractat	   Francisco	   Giménez	   i	   Daniel	   Oliver	   referent	   a	   la	  
col·laboració	  del	  rector	  en	  l’expedient	  de	  la	  UJI,	  la	  resposta	  es	  rotundament	  negativa.	  
	  
A	   Pablo	   Gallén,	   que	   ha	   plantejat	   el	   problema	   econòmic	   i	   el	   de	   Canal	   9,	   el	   rector	   li	  
contestarà.	  
	  
A	   David	   Gil,	   que	   el	   problema	   de	   la	   violència	   masclista	   preocupa	   molt	   en	   la	   nostra	  
universitat.	   Posa	   de	   relleu	   el	   treball	   fet	   per	   la	   Unitat	   d’Igualtat.	   I	   per	   descomptat	   es	  
condemna	  amb	  rotunditat	  qualsevol	  acte	  d’aquest	  tipus.	  En	  tot	  cas,	  hi	  ha	  una	  Comissió	  
d’Igualtat,	  en	  la	  qual	  també	  poden	  participar	  els	  estudiants.	  Fa	  referència	  a	  una	  reunió	  
de	  la	  Delegació	  amb	  la	  Unitat	  d’igualtat	  a	  la	  qual	  van	  convocar	  els	  estudiants	  claustrals,	  i	  
tan	  sols	  n’hi	  van	  acudir	  tres,	  per	  tant,	  demana	  coresponsabilitat.	  
	  
Sobre	  el	  dret	  a	  la	  vaga,	  sobre	  el	  qual	  ha	  parlat	  Daniel	  Oliver,	  a	  la	  Universitat	  de	  València	  
es	  compleix.	  En	  el	  moment	  que	  l’AGE	  transmet	  qualsevol	  convocatòria	  de	  vaga,	  s’envia	  
un	   comunicat	   als	   centres,	   però	   qualsevol	   deficiència	   sobre	   aquesta	   qüestió	   cal	  
traslladar-‐la	  per	  tal	  de	  posar	  solució	  immediata.	  
	  
Diu	  a	  Rocío	  Raya	  que	   fa	   temps	  es	  va	   crear	   la	  Plataforma	  Antifeixista	  de	   la	  Universitat	  
(PUA).	  Per	  descomptat	  que	  és	  un	  problema	  que	  preocupa	  la	  institució	  i	  per	  això	  proposa	  
una	   propera	   reunió	   per	   tal	   de	   debatre,	   perquè	   creu	   que	   cal	   recuperar	   aquesta	  
plataforma.	  
	  
Diu	  a	  Óscar	  Moreno	  i	  Alexandre	  Cucala	  que	  han	  tractat	  el	  problema	  de	  les	  biblioteques,	  
que	  hi	  ha	  una	  biblioteca	  oberta	  24	  hores	  en	  cada	  campus,	  però	  en	  aquest	  moment	  hi	  ha	  
una	  gran	  limitació	  de	  recursos.	  De	  tota	  manera,	  proposa	  una	  reunió	  en	  cada	  campus	  per	  
a	  parlar	  d’aquest	  problema.	  Quant	  als	  endolls	  al	  sostre,	  diu	  a	  Jordi	  Lledó	  que	  hi	  ha	  obres	  
previstes	   quan	   acaben	   els	   exàmens	   de	   febrer	   per	   a	   solucionar	   tots	   els	   problemes	   al	  
campus.	  
	  
En	  relació	  amb	  la	  qüestió	  de	  la	  representació	  estudiantil	  a	  la	  Universitat	  de	  València,	  diu	  
a	  Germán	  García	  que	  es	  tracta	  d’una	  qüestió	  en	  la	  qual	  coincidim	  tots.	  Consideren	  que	  el	  
fet	   que	   no	   es	   coneguen	   els	   òrgans	   de	   govern	   és	   una	   coresponsabilitat	   de	   tots.	   No	   és	  
veritat	  que	  la	  informació	  institucional	  sobre	  els	  òrgans	  siga	  passiva.	  Hi	  ha	  el	  programa	  
MENTOR,	  el	  programa	  CONÈIXER,	  hi	  ha	  prevista	  una	  reunió	  sobre	  el	  pla	  estratègic	  en	  la	  
qual	  es	  tractaran	  les	  línies	  que	  s’han	  de	  seguir	  per	  tal	  de	  millorar	  en	  aquest	  punt.	  
	  
Respon	  a	  Jordi	  Caparrós	  que	  no	  hi	  ha	   llista	  de	  base	  per	  a	  poder	  obtenir	   les	  dades	  dels	  
estudiants	  que	  estan	  en	  els	  òrgans	  i	  que	  amb	  la	  protecció	  de	  dades	  cal	  anar	  amb	  molta	  
cura.	  Per	  tant	  s’ha	  plantejat	  que	  no	  sols	  l’AGE,	  sinó	  també	  les	  ADR	  estiguen	  protegides	  i	  
no	  sorgisca	  cap	  problema.	  
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Recorda	  a	  Agustín	  Sauco	  i	  Guillem	  Chismol	  que	  les	  qüestions	  específiques	  del	  màster	  cal	  
tractar-‐les	   amb	   el	   director	   d’aquest	   i	   formular	   les	   queixes	   per	   escrit	   per	   a	   deixar-‐les	  
paleses.	  
	  
El	  rector	  aprofita	  el	  seu	  torn	  de	  paraula	  per	  agrair	  la	  tasca	  desenvolupada	  per	  la	  sindica	  
de	   Greuges	   i	   per	   la	   seua	   capacitat	   per	   a	   gestionar	   un	   òrgan	   complicat	   com	   és	   la	  
Sindicatura,	   així	   com	   el	   treball	   	   de	   les	   vicesíndiques	   i	   del	   personal	   de	   suport	  
administratiu.	  
	  
Quant	   a	   l’assumpte	  de	   la	  UJI,	   contesta	   a	   Francisco	  Giménez	  que	  qui	   ha	   estat	   nomenat	  
jutge	   instructor	   de	   l’expedient	   és	   un	   professor	   de	   la	   UV	   per	   la	   seua	   condició	   d’ex	  
catedràtic	  de	  la	  Universitat	  Jaume	  I,	  però	  la	  UV	  no	  té	  cap	  complicitat	  amb	  el	  cas.	  Per	  tant,	  
el	  rector	  de	  la	  UJI,	  en	  l’ús	  de	  les	  seues	  atribucions,	  farà	  allò	  que	  considere	  oportú.	  	  
	  
Per	   la	   qüestió	  de	   la	   laïcitat	   de	   la	  Universitat	   de	  València,	   diu	  que	   els	   símbols	   i	   tota	   la	  
representació	   institucional	   estan	   aprovats	   estatutàriament,	   i	   per	   tant	   es	   compleix	   la	  
legalitat.	  
	  
Quant	   a	   les	   intervencions	   sobre	   la	   vaga,	   vol	   afegir-‐hi	   que	   la	   vicerectora	   d’Ordenació	  	  
Acadèmica	   i	   Professorat	   ha	   recomanat	   als	   professors	   no	   fer	   activitats	   que	   siguen	  
obligatòries	  per	  a	  no	  crear	  situacions	  difícils.	  És	  a	  dir,	  s’ha	  procurat	   fer	   les	  coses	  de	   la	  
millor	  manera	  possible.	  
	  
A	  Joan	  Carles	  Bernal,	  quant	  a	  la	  llei	  de	  pressupostos,	  en	  què	  s’ha	  establert	  l’obligació	  de	  
la	  taxa	  de	  reposició	  del	  10%,	  que	  quan	  no	  es	  va	  complir	  el	  primer	  any,	  vam	  ser	  objecte	  
de	   recursos	   contenciosos	   administratius.	   La	   Universitat	   de	   València	   no	   pot	   violar	  
l’ordenament	   jurídic.	   Quant	   als	   canvis	   en	   els	   sexennis,	   recorda	   que	   es	   va	   gestionar	  
mitjançant	   un	   acord	   de	   mesa	   negociadora	   en	   què	   estigueren	   presents	   les	   quatre	  
organitzacions	  sindicals,	  com	  a	  resultat	  de	  l’aplicació	  del	  decret	  llei	  14/2012.	  Aleshores,	  
si	  el	  debat	  és	  si	  es	  compleix	  o	  no	  la	  llei,	  resulta	  difícil	  arribar	  a	  un	  acord,	  perquè	  podem	  
posicionar-‐nos	  i	  fer	  pressió,	  però	  una	  vegada	  publicada	  la	  llei	  és	  difícil	  no	  complir-‐la.	  
	  
Que	  un	  professor	  treballe	  en	  dues	  universitats,	  una	  pública	  i	  una	  privada,	  és	  il·legal.	  No	  
es	  poden	  compatibilitzar	  els	  dos	  treballs.	  Aconsella	  fer	  la	  denúncia	  pertinent	  per	  aquest	  
tipus	  d’activitats.	  
	  
Respon	   a	   Jordi	   Caparrós	   que	   ha	   comprovat	   que	   en	   la	   pàgina	   “València.edu”	   es	   pot	  
accedir	   a	   continguts	   de	   la	   web	   de	   la	   Universitat	   de	   València	   i	   fins	   i	   tot	   al	   correu	  
electrònic.	   El	   que	   no	   es	   pot	   fer	   fins	   ara	   és	   utilitzar	   una	   adreça	   electrònica	   que	   siga	  
“uv.edu”,	  però	  farà	  les	  consultes	  oportunes	  per	  a	  intentar	  solucionar	  el	  problema.	  
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Per	   concloure,	   agraeix	   la	   seua	   presència	   als	   claustrals	   que	   han	   romàs	   fins	   al	   final	  
d’aquesta	  sessió.	  I	  com	  que	  no	  hi	  ha	  més	  assumptes	  a	  tractar,	  es	  clou	  la	  sessió	  a	  les	  16.10	  
hores,	  del	  contingut	  de	  la	  qual,	  com	  a	  secretària	  general,	  done	  fe,	  i,	  amb	  el	  vistiplau	  del	  
president,	  estenc	  aquesta	  acta.	  
	  
	  
Vist	  i	  plau	  
	  
El	  rector	  
	  
	  
	  
Esteban	  Morcillo	  Sánchez.	  
	  


